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Kedai di Shah Alam
kehabisan stok tong air

Ms.63

GANGGUAN BEKALAN AIR 86 JAM

GANGGUAN BEKALAN 86 JAM

Jualan tong
air laris

Oleh Ruwaida Md Zain
bhnews@bh.com.my

Shah Alam

Beberapa kedai menjual
tong air di daerah ini ke-
habisan stok apabila orang

ramai mula melakukan persedi-
aan menghadapi gangguan be-

kalan air selama 86 jam, bermula
Rabu ini.
Tinjauan BH di beberapa lokasi,

antaranya Seksyen 7, Seksyen 18
dan Seksyen 2 semalam, menda-
pati pemilik kedai membuat tem-
pahan baharu tong air, terutama
yang boleh mengisi 48 liter air.
Menurut pembantu kedai per-

kakasandi Seksyen 18, orang ramai
mula membeli tong air sejak Ju-
maat lalu.

Gangguan hingga 86 jam
“Namun, semalam (kelmarin) pa-
ling ramai yang datang beli. Setiap
orangbeli empat atau lima tong air
yang boleh mengisi 48 liter air,
malah ada seorang pelanggan beli
20 tong sekali gus” katanya.
Gangguan bekalan air hingga

86 jam dijangka berlaku di Klang,
Shah Alam, Petaling, Gombak,
Kuala Lumpur, Kuala Langat dan

Beberapa kedai
kehabisan stok
susulan orang
ramai mula
buat persediaan
sejak Jumaat

Rosniza
Othman (kiri)
membeli tong
untuk persediaan
hadapi gangguan
bekalan air 86
jam, di sebuah
kedai, Seksyen 18,
Shah Alam.
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Kuala Selangor susulan kerja-ker-
ja penambahbaikan perkakasan
kritikal sistem bekalan elektrik
di Loji Rawatan Air Sungai Se-
langor Fasa 2 (LRA SSP2) pada 24
April.
Pengerusi Suruhanjaya Perkhid-

matan Air Negara (SPAN), Charles
Santiago, berkata pelaksanaan
kerja-kerja penambahbaikan oleh
Pengurusan Air Selangor Sdn Bhd
(Air Selangor) itu perlu dibuat

segera untuk mencegah kerosa-
kan atau risiko kegagalan sistem
elektrik bagi mengelak gangguan
tidak terancang kepada penggu-
na.
“Pemberhentian operasi LRA

SSP2 ini akan menyebabkan gang-
guan bekalan air hingga 86 jam,
bergantung kepada lokasi dan ke-
dudukan pengguna. Sebanyak
620,835 akaun atau 4,143,465 peng-
guna di 577 kawasan akan ter-

kesan,” katanya.
Sementara itu, Ketua Pegawai

Eksekutif Air Selangor, Suhaimi
Kamaralzaman, sebanyak 106 lori
tangki air akan dihantar ke ka-
wasan terjejas.
Beliau berkata, bagi kes kece-

masan dan mereka yang memer-
lukan bekalan air, boleh hubungi
talian Hotline 15300 atau talian
WhatsApp 019-2816793 atau 019-
2800919 yang dibuka 24 jam.
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B ahang persiapan
bagi gangguan be-
kalan air selama 86

jam bermula Rabu ini kian
terasa apabila beberapa ke-
dai menjual tong air di se-
kitar daerah ini kehabisan
stok .

Ia berikutan orang ramai
mula membeli tong pelba-
gai saiz bagi menyimpan
stok bekalan air sepanjang
tempoh berkenaan.

Tinjauan Harian Metro di
Seksyen 2, Seksyen 7, Seks-
yen 18, dan Seksyen 23
mendapati rata-rata pemi-
lik kedai perkakasan ter-
paksa membuat tempahan
baharu tong air terutama
yang bersaiz 48 liter.

Seorang pembantu kedai
dikenali sebagai Maskarto,
30, berkata orang ramai di-
dapati mula membeli tong
air sejak Jumaat lalu.

“Namun, semalam (kel-
marin) paling ramai pe-
langgan datang iaitu setiap
seorang membeli empat
atau lima tong air. Ada da-

ripada mereka turut mem-
beli sehingga 20 tong.

“Selain bersaiz besar, ada
pelanggan membeli tong
bersaiz 32 liter air malah
masih ramai datang pada
hari ini (semalam),” kata -
nya .

Selain daerah ini, gang-
guan bekalan air dijangka
berlaku di Kuala Lumpur,
Klang, Petaling, Gombak,
Kuala Langat dan Kuala Se-
langor susulan kerja pe-
nambahbaikan perkakasan
kritikal sistem bekalan
elektrik di Loji Rawatan Air
Sungai Selangor Fasa 2
(LRA SSP2) pada Rabu ini.

Pelaksanaan oleh Pengu-
rusan Air Selangor Sdn Bhd
(Air Selangor) itu perlu se-
gera dibuat bagi mencegah
sebarang kerosakan atau ri-
siko kegagalan sistem elek-
trik, sekali gus mengelak
gangguan bekalan air tidak
terancang kepada penggu-
na .

Henti tugas LRA SSP2 itu
akan menyebabkan gang-
guan bekalan air hingga 86
jam bergantung kepada lo-
kasi dan kedudukan peng-
guna dengan sebanyak
620,835 akaun atau
4,143,465 pengguna di 577
kawasan akan terjejas.

Sementara itu, seorang
pengguna, Nazeem Abd

Rahim, 34, berkata, dia se-
keluarga membuat persi-
apan awal membeli tong air
berikutan bimbang tidak
berkesempatan kerana
gangguan berlaku pada hari
b ekerj a .

“Saya membeli 10 tong

air yang mungkin mencu-
kupi untuk kegunaan se-
lama tiga hari dan berharap
bekalan kembali pulih se-
cepat mungkin.

“Selain itu, saya dimak-
lumkan bahawa pihak ber-
kaitan juga menyediakan

lori tangki air di kawasan
terj ej a s , ” katanya yang me-
netap di Seksyen 7.

Sebelum ini, Ketua Pe-
gawai Eksekutif Air Selang-
or Suhaimi Kamaralzaman
memaklumkan sebanyak
106 lori tangki air akan di-

hantar ke kawasan terjejas.
Bagi kes kecemasan yang

memerlukan bekalan air,
orang ramai boleh meng-
hubungi talian WhatsApp
019-2816793 atau
019-2800919 yang dibuka
selama 24 jam.

SEORANG pekerja kedai menyusun tong air di sebuah premis di sekitar Seksyen 18, Shah Alam.

Orang ramai mula
membuat persediaan
simpan stok bekalan

Sibuk
beli to ng

AIR TERGANGGU 86 JAM
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Suami perlu lafaz cerai depan hakim syarie jika isteri hamil 
KUALA LUMPUR - Seorang 
suami perlu melakukan lafaz cerai 
di hadapan hakim syarie sekiranya 
isteri yang mahu dicerainya itu se-
dang sarat mengandung. 

Mufti Selangor, Datuk Mohd. 
Tamyes Abd. Wahid berkata, ia 
bagi membolehkan hakim mem-, 
berikan pertimbangan untuk suatu 
tempoh tertentu kepada isteri iaitu 
iddah yang bermaksud masa me-
nanti yang diwajibkan setelah di-
ceraikan oleh suaminya. 

"Iddah bertujuan untuk menen-

tukan sama ada isteri itu hamil 
atau tidak dan dengan itu dapat 
diketahui siapa bapa si anak yang 
dikandung itu. Isteri yang dicerai-
kan oleh suaminya adakalanya te-
lah disetubuhi oleh suaminya dan 
adakalanya belum. 

"Jika belum disetubuhi oleh 
suaminya, maka dia tidak mem-
punyai iddah. Bagi isteri yang 
hamil, iddahnya sama ada cerai 
hidup atau cerai mati, adalah se-
hingga dia melahirkan anak yang 
dikandungnya itu. Bagi isteri yang 

tidak hamil, jika dicerai hidup 
dan dia mempunyai haid, tempoh 
iddahnya ialah tiga kali suci," ka-
tanya ketika dihubungi Kosmo! di 
sini semalam. 

Jelasnya lagi, sekiranya perem-
puan itu tidak mempunyai haid, tem-
poh iddah ialah tiga bulan sahaja. 

"Ada tiga keadaan sekiranya 
seseorang perempuan itu tidak 
mempunyai haid, iaitu yang masih 
kecilatau belum baligh, yang sudah 
baligh tetapi belum pernah datang 
haid dan yang sudah pernah datang 

haid tetapi putus haidnya," kata 
Mohd. Tamyes. 

Sementara itu, beliau berkata, 
suami hanya boleh berkahwin kali 
kedua sekiranya isteri yang per-
tama tidak boleh memberikan zu-
riat dan masalah penyakit yang 
berterusan. 

"Sebaliknya, jika seseorang 
isteri tersebut telah memenuhi 
permintaan serta melayani suami 
sebaik-baiknya maka dia dilarang 
dalam Islam bagi mengahwini kali 
kedua," katanya. MOHD. TAMYES 
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Sabak Bernam dilanda air pasang besar 
SABAK BERNAM - Fenomena air 
pasang besar mula melanda beberapa 
kawasan di daerah ini seperti di Data-
ran Batu 23, Sungai Nibong dan Pantai 
Bagan Nakhoda Omar, kelmarin. 

Fenomena itu dijangka berterusan 
selama tiga hari sehingga esok dengan 
paras air pasang antara 5.2 meter (m) 
hingga 5.5m. 

Seorang penduduk Kampung Batu 
23, Zainuddin Sampingan, 59, membe-
ritahu, limpahan air laut di Dataran 
Batu 23 sedalam kira-kira 0.2m. 

Dia yang merupakan nelayan berkata, 
air laut mula pasang sekitar pukul 3 pe-
tang sebelum melimpah masuk ke data-
ran berkenaan tiga jam kemudian. 

"Keadaan itu mengakibatkan bebera-
pa peniaga gerai makan di tepi pantai 
dataran itu terjejas susulan tapak gerai 
mereka digenangi air laut," katanya di 

KAWASAN Dataran Batu 23 Sungai Nibong digenangi air laut akibat fenomena air pasang besar 
kelmarin. 

sini semalam. 
• Sementara itu, Ketua Balai Bomba 
dan Penyelamat Sekinchan, Mohd. 
Khairul Anuar Abu Bakar berkata, 
seramai tiga anggota termasuk pegawai 
dikejarkan ke lokasi kejadian sebaik me-
nerima panggilan kecemasan pukul 6.45 

petang. 
"Hasil pemantauan mendapati air laut 

di kawasan itu didapati kembali surut 
setengah jam kemudian. 

"Pemantauan akan dilakukan di be-
berapa lokasi di sekitar daerah ini bagi 
tujuan keselamatan," katanya. 
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Belia 4B lancar 
misi ke Everest

Cabar kemampuan  
diri  untuk capai  

impian

ASYRAF MUHAMMAD

SHAH ALAM

G erakan Belia 4B Malaysia 
melancarkan misi kemba-
ra ke Gunung Everest se-

lama 14 hari.
Presidennya, Mohd Nizam 

Omar berkata, misi yang mem-
bawa bendera Belia 4B itu dilak-
sanakan bertujuan bagi membu-
ka mata dan minda golongan 
belia di negara ini untuk menca-
bar kemampuan diri mereka bagi 
mencapai impian yang diingini.

Beliau berkata, selain itu misi 
ini juga dilaksanakan bagi me-
nyuntik semangat anak muda 
untuk lebih bersikap positif da-
lam melaksanakan sesuatu per-
kara.

“Misi selama 14 hari akan di-

Mohd Fazli (lapan dari kanan) membawa cabaran Gunung Everest, kelmarin.

bawa oleh Mohd Fazli Abdul 
Rahman yang kini telah mence-
cah usia 41 tahun.

“Kita mahu suntik semangat 
anak-anak muda di negara ini 
bahawa tiada yang mustahil dila-
kukan jika mempunyai semangat 
tinggi,” katanya.

Mengulas lanjut, Mohd Ni-
zam berkata, penyertaan Mohd 
Fazli dalam misi berkenaan 
membuktikan bahawa tiada per-
kara yang mustahil untuk mena-
wan gunung tertinggi di dunia 

itu.
Beliau berkata, pihaknya ber-

harap akan ada lebih ramai anak 
muda di luar sana dapat menca-
bar diri untuk menyertai misi 
sebegini pada masa hadapan

“Sekiranya beliau (Mohd Faz-
li) mampu untuk mencabar diri 
dalam memenuhi impiannya 
menawan Everest pada usia se-
begini, maka anak muda lain ha-
rus berani mencabar diri dalam 
menjayakan misi tersebut,” kata-
nya.

Young Syefura ( tiga dari kanan) bersama sebahagian pensyarah dan pelajar yang 
terlibat dalam inkubator keusahawanan di Kolej Komuniti Bentong.

Rebut peluang ceburi terapi kecantikan
BENTONG-Penubuhan inkuba-
tor keusahawanan dalam bidang 
terapi kecantikan merupakan 
salah satu usaha positif dalam 
membudayakan bidang keusaha-
wanan dalam kalangan pelajar.

ADUN Ketari, Young Syefu-
ra Othman berkata, pelajar dan 
mahasiswa perlu bijak merebut 
peluang yang ditawarkan di da-
lam bidang kecantikan yang se-
makin menjadi keutamaan pada 
masa kini. 

“Usahawan bidang kecantik-
an mampu memperoleh penda-
patan yang lumayan kerana per-
mintaan yang semakin tinggi 
serta pengenalan pelbagai produk 
tempatan yang berkualiti dan 
murah berbanding produk ber-
jenama dan import.

“Sebagai usahawan mereka 
juga boleh menjadi Job Creators 
kepada komuniti setempat me-
lalui penawaran pekerjaan sama-
da secara langsung atau tidak dan 
seterusnya membantu mening-
katkan ekonomi masyarakat se-
tempat,” katanya selepas meras-
mikan Inkubator Keusahawanan 
Kolej Komuniti Bentong di sini, 

kelmarin.
Inkubator Keusahawanan 

yang diberi nama  D’Ben Spa & 
Salon itu mendapat kolaborasi 
daripada tiga pengusaha industri 
terapi kecantikan iaitu Nur Iman 
Resourches, Sentuhan Asma dan 
juga Farisya Beauty Hair Salon. 

Sementara itu, Pengarah Ko-
lej Komuniti Bentong En Ahmad 
Muzaffar Abdul Aziz berkata, 
dengan cara ini, tiga syarikat ter-
sebut dapat memberi khidmat 
nasihat dan latihan peningkatan 

kemahiran kepada syarikat inku-
bator yang membawa jenama 
D’Ben Spa & Saloon

“Selain itu pihak industri juga 
boleh menawarkan perkongsian 
peralatan bagi tujuan berkaitan. 

“Pihak Kolej Komuniti Ben-
tong pula menawarkan peluang 
promosi perniagaan kepada sya-
rikat terbabit selain tenaga kerja 
selepas tamat pengajian kelak 
sebagai balasan yang akan me-
mudahkan pelajar itu mendapat 
pekerjaan,” katanya.

Lokasi mayat bayi lelaki ditemui. (Gambar atas) mayat bayi yang dibalut 
kain ditemui  penduduk Taman Setapak Jaya, kelmarin.

SETAPAK - Mayat bayi lela-
ki cukup sifat ditemukan ber-
hampiran tong sampah di 
Taman Setapak Jaya kira-kira 
jam 3 petang, kelmarin

Mayat yang masih bertali 
pusat bersama uri itu dibalut 
dengan kain langsir  sebelum 
disumbat dalam beg sandang 
dijumpai  oleh seorang pen-
duduk. 

Wanita 50-an itu dikata-
kan ke tong sampah itu apa-
bila menyedari lori sampah 
tiba untuk mengutip sampah 
binaan rumahnya yang se-
dang diubah suai. 

Seorang penduduk yang 
tinggal berhadapan lokasi ke-
jadian memaklumkan, beg 
dengan kesan darah itu ber-
ada di situ sejak jam 10 pagi. 

“Saya nampak beg itu 
ada kesan darah tapi saya 
tak tengok isi di dalamnya 
kerana menyangka mung-
kin sampah biasa. 

“Sebaik dimaklumkan wa-
nita berusia 50-an itu baru 
saya tahu beg itu berisi mayat 
bayi. Mungkin bayi itu dibu-
ang orang luar pada waktu 
malam kerana lokasinya yang 
terletak di tepi jalan,” katanya. 

Sementara itu, Ketua Polis 
Daerah Wangsa Maju, Sup-
rintendan Noor Azmi Yusoff 
ketika dihubungi mengesah-
kan kejadian.

Mayat dibawa ke Hopsital 
Kuala Lumpur (HKL) untuk 
bedah siasat. 

Kes disiasat bawah seksyen 
318 kanun keseksaaan.

Bayi lelaki tepi tong sampah
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CERGAS Pengerusi Jawatankuasa Tetap Pembangunan 
Generasi Muda  dan Pembangunan Modal Insan, Mohd 
Khairuddin Othman turut serta bersenamrobik pada 

Sukan Luar Bandar yang berlangsung di Kampung Paya Jaras baru-baru ini.  
Program  mendapat kerjasama Kementerian Belia & Sukan, Jabatan Belia 
dan Sukan Selangor, Majlis Sukan Negeri Selangor,Yayasan Kebajikan Atlit 
Kebangsaan (Yakeb) dan Majlis Bandaraya Shah Alam (MBSA).

SENTRAL
HUBUNGI SKUAD SENTRAL NUR FARHANA ABDUL MANAN- 019-6680275, NIK AMIRULMU’MIN NIK MIN 019-9882695, NORAFIZA JAAFAR - 019-6680258, HIDAYAH HAIROM - 019 - 6680261



Contohi program Kebun Komuniti
Mampu jana 

pendapatan dan 
erat hubungan 

antara komuniti

HASNIZA HUSSAIN

SHAH ALAM

P rogram Kebun Ko-
muniti Lapan Timur 
Seksyen 8, di sini  wa-

jar dipuji dan dijadikan 
contoh kepada komuniti 
lain.

Exco Exco Kesihatan, 
Kebajikan, Pemberdayaan 
Wanita & Keluarga Sela-
ngor,  Dr Siti Mariah Mah-
mud berkata, program 
yang diusahakan penduduk 
itu bukan sahaja mampu 
menjana pendapatan ma-
lah mengeratkan lagi hu-
bungan antara komuniti.

“Saya sangat kagum li-

hat tanah seluas dua ekar 
ini dimanfaatkan sepenuh-
nya oleh komuniti di sini 
dan ini kebun komuniti 
pertama yang sangat bagus 
dari segi pengurusan ta-
naman, malah dilengkapi 
landskap menarik. 

“Saya gesa semua pihak 
berkuasa tempatan lain un-
tuk sama-sama galakkan 
komuniti kita bercucuk ta-
nam kerana ia bukan seka-
dar hobi yang baik tapi juga 
satu keperluan terutamanya 
dalam mendapatkan sayur-
an yang bebas racun serang-
ga berbahaya,” katanya ke-
tika ditemui pada Program 
Jualan Sayur Petik Sendiri 
dari Ladang sempena Sam-
butan Hari Bumi di Kebun 
Komuniti Lapan Timur 
Seksyen 8, semalam.

 Turut hadir Timbalan 
Setiausaha Majlis Bandara-
ya Shah Alam (MBSA), Ir 
Cheremi Tarman dan Ke-
tua Kebun Komuniti Lapan 
Timur Seksyen 8, Datuk 

Siti Mariah (tiga dari kanan) di Kebun Komuniti Lapan Timur Seksyen 8, Shah Alam semalam.

Zainuddin Ahamad. 
Siti Mariah berkata, se-

lain bagus untuk aspek ke-
sihatan, dengan berkebun 
juga dapat menjadi terapi 
bagi menghilangkan segala 
bentuk tekanan dihadapi. 

“Berkebun juga bukan 
hanya untuk golongan ber-
usia tapi boleh jadi satu 

aktiviti sihat untuk diman-
faatkan oleh golongan 
muda pada masa kini. 

“Sayuran boleh dijual 
kepada pengedar-pengedar 
sayur organik bagi menjana 
pendapatan, malah  difa-
hamkan komuniti di sini 
turut memanfaatkan ta-
naman ini untuk aktiviti 

kebajikan,” katanya. 
Sementara itu, seorang 

peserta, Tukilah Hashim, 
59, berkata, dia gembira 
diberi peluang terlibat da-
lam program itu kerana 
minat berkebun.

“Macam-macam sayur 
dah kakak tanam seperti 
kangkung, sawi, kubis dan 

salad. Kesemua sayur ini 
kemudiannya akan dijual, 
beri kepada jiran atau kami 
tukar sesama pekebun di 
sini,” katanya. 

Tukilah berkata, dia 
dan rakan-rakan lain ber-
kebun bukan untuk men-
cari keuntungan tetapi le-
bih kepada untuk 
kesihatan dan mengerat-
kan silaturahim antara ko-
muniti.

  Jalan Kangkung Setia 
24/7, Seksyen 24

  Jalan Nova U5/57, Flat 
Proton Seksyen 27

  Jalan Selasih 
U12/13,Seksyen U12 

  Jalan Jasper 7/15, 
Seksyen 7

________________________

info

Antara kebun komuniti 
Shah Alam yang 
berdaftar ialah

Headline Contohi program Kebun Komuniti
MediaTitle Sinar Harian
Date 22 Apr 2019 Color Full Color
Section Selangor & KL Circulation 140,000
Page No 18 Readership 420,000
Language Malay ArticleSize 388 cm²
Journalist HASNIZA HUSSAIN AdValue RM 8,226
Frequency Daily PR Value RM 24,678



MPK terima pengiktirafan MBOR

M ajlis Perbandaran Klang 
(MPK) menerima peng-
iktirafan The Malaysian 

Book of Records (MBOR) apabi-
la menjadi pihak berkuasa tem-
patan (PBT) pertama mengguna-
kan aplikasi Chatbot melalui 
projek SMART MPKlang.

Yang Dipertuanya Datuk Mo-
hamad Yasid Bidin berkata, Chat-
bot atau lebih dikenali sebagai 
Saluran Maklumat Rakyat MPK 
adalah satu kemudahan yang di-
guna pakai PBT itu dalam usaha 
menyalurkan maklumat selain 
menjalin hubungan lebih mesra 
dengan rakyat secara atas talian.

Mohamad Yasid memberita-
hu, MPK adalah PBT tunggal 
menggunakan aplikasi itu dan 
boleh berinteraksi dengan ma-
syarakat secara terus.

“Kita memanfaatkan sistem 
SMART MPKlang yang merupa-

Mohamad Yasid (dua dari kanan) menerima sijil pengiktirafan MBOR yang disampaikan oleh Pengurus Acara dan Komunikasi 
Korporat MBOR, Aaron Bong (dua dari kiri) sambil disaksikan Zuraida (tengah).

PBT pertama guna 
aplikasi Chatbot 

melalui projek 
SMART MPKlang

AZIE YAHAYA

KLANG

Kejayaan 
SMART- MPKlang

 � SMART- MPKlang menjadi 
dimensi baharu dalam 
penyampaian maklumat yang 
dilengkapi fungsi perbualan 
secara digital (Chatbot) 
dan bertindak sebagai 
Pembantu Peribadi Maya 
yang berkonsepkan Artificial 
Intelligence (AI).

 � SMART MPKlang juga 
merupakan Chatbot 
pertama di PBT Malaysia 
yang diprogramkan 
untuk memahami Bahasa 
Melayu dan menjawab 
soalan-soalan lazim (FAQ) 
untuk memastikan sistem 
penyampaian yang lebih 
berkesan. 

 � SMART MPKlang juga 
mampu mengumpul dan 
menganalisis data secara 
interaktif dan dapat digunakan 
bagi tujuan perancangan 
dan pembangunan MPK 
apabila penggunaannya 
dikembangkan.

kan ‘ibu’ kepada semua sistem 
yang ada di sini,” katanya.

Menurutnya, semua program 
membabitkan teknologi maklu-
mat boleh dilihat melalui Chatbot 
berkenaan.

Beliau turut memberi contoh 
pembayaran kompaun dan sema-
kan kompaun atau cukai tertung-
gak boleh dilakukan melalui ap-
likasi itu.

“Melalui SMART MPKlang 
ini juga, orang ramai boleh men-
dapat informasi mengenai pelan-
congan atau tempat menarik  di 
Klang,” katanya selepas Majlis 
Anugerah Perkhidmatan Cemer-

lang 2018 dan Penghargaan Ke-
pada Pesara MPK, di Dewan 
Hamzah, di sini, kelmarin.

Turut hadir, Menteri Peru-
mahan dan Kerajaan Tempatan, 
Zuraida Kamaruddin; Orang Be-
sar Daerah Klang, Datuk Abdul 
Ghani Pateh Akhir dan Setiausa-
ha MPK, Adi Faizal Ahmad Tar-
mizi.

Tambah Mohamad Yasid, 
sehingga kini terdapat 16,000 
pengikut dalam Chatbot dan ang-
ka itu dijangka meningkat lebih 
satu juta tahun ini. 

“Kita berhubung terus kepada 
pelanggan yang ada di Klang. Jika 

terdapat sebarang maklumat kita 
boleh sampaikan melalui Chat-
bot. Apabila kita hantar kepada 
penerima, mereka akan dapat 
maklumat berkenaan,” katanya.

Dalam perkembangan lain, 
Mohamad Yasid memaklumkan 
MPK berjaya memperoleh lima 
bintang untuk Sistem Penggre-
dan Bintang, Pihak Berkuasa 
Tempatan (SPB-PBT) bagi 2018.

“Kita juga diiktiraf antara tiga 
PBT terbaik di negeri Selangor 
untuk Anugerah Pengurusan Pe-
jabat dan Pentadbiran Cemerlang 
(APPC) bagi tahun 2018.

“Tahniah dan syabas kepada 

semua warga kerja MPK di atas 
kejayaan cemerlang yang diteri-
ma ini. 

“Pengiktirafan ini adalah hasil 
kerja berpasukan dan saling 
membantu,” katanya.
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130 kakitangan MPK terima anugerah
KLANG – Seramai 130 kakitangan 
Majlis Perbandaran Klang (MPK) 
menerima Anugerah Perkhidma-
tan Cemerlang (APC) bagi 2018.

Yang Dipertua MPK, Datuk 
Mohamad Yasid Bidin berkata, 
acara tahunan itu bertujuan meng-
iktiraf dan menghargai warga ker-
ja yang berdedikasi dan cemerlang 
dalam tugas.

“Kesemua mereka dinilai ketua 
jabatan masing-masing dan mem-
peroleh markah penilaian tinggi 
dalam konteks disiplin, sumbang-
an serta kemahiran kerja.

“Anugerah ini akan dapat 
memberi motivasi kepada mereka 
untuk terus berkhidmat dengan 
lebih cemerlang pada masa akan 
datang,” katanya selepas Majlis 
Anugerah Perkhidmatan Cemer-
lang 2018 dan Penghargaan Kepa-
da Pesara MPK di Dewan Hamzah, 
di sini.

Majlis yang disempurnakan 
Menteri Perumahan dan Kerajaan 
Tempatan, Zuraida Kamaruddin 

itu turut dihadiri Orang Besar 
Daerah Klang, Datuk Abdul Gha-
ni Pateh Akhir dan Setiausaha 
MPK, Adi Faizal.

Menurut beliau, seramai lapan 
kakitangan lain turut menerima 
Anugerah Khas YDP atas kerja 
keras serta komitmen mereka 
demi pembangunan di Klang.

“Calon ini dipilih oleh Ahli 
Majlis MPK kerana mereka sen-
tiasa menjalankan tugas dan ber-
hubung rapat serta membantu 
setiap urusan.

“Dalam pada itu, kita juga me-
nyampaikan penghargaan kepada 
40 pesara yang bertugas sepanjang 
mereka berkhidmat di MPK,” ka-
tanya.

Mohamad Yasid memberita-
hu MPK menyampaikan peng-
hargaan kepada 10 wakil kakita-
ngan yang meninggal dunia.

“Walaupun mereka telah tia-
da, namun jasa dan kudrat yang 
mereka curahkan selama ini tetap 
dikenang dan dihargai,” katanya.
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Tarikan baharu di Kajang
Kajang Puzzle 

bakal jadi 
tumpuan 
pelancong

AHMAD ISMADI ISMAIL

KAJANG

K ajang Puzzle bakal 
menjadi lokasi tarik-
an terbaru di Bandar 

Kajang berikutan keunikan 
bangunannya.

Ahli Parlimen Bangi Dr 
Ong Kian Ming berkata, 
projek mengindahkan lan-
dskap Kajang Puzzle 
 sedang dilaksanakan di 
perhentian bas Jalan Men-
daling, di sini.

Menurutnya, Kajang 
Puzzle menghimpunkan 
huruf pada satu bangunan 
yang membolehkan pe-
ngunjung menggabungnya 
menjadi satu perkataan. 

Ong Kian Ming (dua dari kanan) merasmikan Gotong-royong Perdana Bandar Kajang, semalam.
Antara bangunan di bandar Kajang sedang dicat untuk projek 
Kajang Puzzle.

“Saya percaya ia bakal 
menjadi satu landmark 
untuk menarik lebih ramai 
pengunjung ke bandar Ka-
jang,” katanya ketika beru-
cap merasmikan Gotong-
royong Perdana Bandar 
Kajang, semalam.

Kian Ming berkata, go-
tong-royong itu dilaksana-
kan serentak di lima lokasi 
membabitkan 500 sukare-

lawan termasuk kakitangan 
MPKj.

Turut hadir ADUN Ka-
jang, Hee Loy Sian; Ahli 
Majlis, Majlis Perbandaran 
Kajang (MPKj), Khoo 
Khim Han dan Lee Learn 
Eng. 

Kian Ming dalam ucap-
annya juga mencadangkan 
pelaksanaan dasar terha-
dap penjagaan alam sekitar 

secara jangka panjang bagi 
mengelakkan masalah 
pembuangan sampah.

Sementara itu Khim 
Han berkata, projek Kajang 
Puzzle  menerima perun-
tukan daripada Pejabat 
Ahli Parlimen yang diang-
garkan sebanyak 
RM30,000.

“Sebelum ini, dinding 
bangunan tersebut kotor 

dan berlumut tetapi projek 
ini  dapat memberi nafas 
baharu kepada landskap 
kawasan tersebut. 

“Terdapat tiga fasa bagi 
perlaksanaan projek ini. 
Perkataan yang dimasuk-
kan di Kajang Puzzle turut 
menggambarkan beberapa 
produk terkenal di Kajang 
seperti sate dan sebagai-
nya,” katanya.

 � Menghimpunkan huruf 
pada satu bangunan

 � Perkataan 
membabitkan produk 
terkenal di Kajang

 � Tiga fasa pelaksanaan 
projek Kajang Puzzle

Istimewa Kajang 
Puzzle
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Sharp brings communities together 
with Shah Alam fun run

SHARP Electronics (Malaysia) Sdn Bhd (SEM) 
organised a fun run to bring the various 
communities in Shah Alam together. 

Aptly called the “Sharp I love Shah Alam Fun 
Run 2019” the event was held at Section 27, 
between 7am and 12noon on April 21, 2019. 

The fun run covered 3km and 6.5km 
distances for men and women in various 
categories with 3,600 participants, exceeding 
the initial target of 3,000 following a soft launch 
on March 15, 2019. 

The event, which began as a Sharp Family 
Day run idea, has been transformed into a 
community run, to unite the industrial 
community and the surrounding residential 
areas of Section 27, Shah Alam. 

According to Sharp’s deputy managing 
director Ting Yang Chung, the event is a 
corporate social responsibility initiative to 
engage and strengthen Sharp’s relationship 
with the local community in Shah Alam. 

“With the theme of ‘I Love Shah Alam’, the 
event is aimed at encouraging a healthy 
lifestyle, family bonding and fostering unity 
among the communities and as an expression 
of love for this city of Shah Alam,” said Ting. 

Sharp announced the “Fun Run 2019” at a 
press conference attended by Selangor State 
Exco for Youth Development, Sports and 
Human Capital Development Mohd 
Khairuddin Othman. 

oAn event to unite residents 
and business owners

Mohd 
Khairuddin 
(third from left) 
with Ting (third 
from right) at 
the launch of 
the fun run.

“Events such as this will certainly help to 
promote better relationships and 
understanding among the communities - both 

residential and commercial - in the Section 
27 area specifically and in the city of Shah 
Alam,” said Mohd Khairuddin. 

For the run, many participants took the 
opportunity to add creative flair and make a 
statement by running in a uniform or fun 
attire to add colour to the event.  

Apart from the run, participants had a fun 
time joining in a list of activities such as the 

“special immersive audio-visual tunnel” and 
“mist-tunnel adventure”. Lucky participants 
also won lucky draw prizes comprising of 
Sharp products. 

For the convenience of participants, a 
free shuttle bus service was also made 
available from One City’s carpark and Sharp 
between 5.30am and 6.30am, and from 
11am to 1pm, for the event.
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KLANG VALLEY SUPPLY DISRUPTION

RESIDENTS
RUSH FOR
C ONTAINERS
People preparing
to store water
for ‘dry spell’

RUWAIDA MD ZAIN
SHAH ALAM
cnews@ns tp.com.my

KLANG Valley residents,
who will be affected by
the 86-hour water dis-
rup tion s tar t ing on

Wednes day, spent the last few
days making preparations to
store water.

Water containers at several
shops here are selling like hot
cake s.

Checks at several shops in Sec-
tion 2, 7 and 18 found the 48-litre
water containers were fast run-
ning out of stock.

A shop assistant in Section 18,
who wanted to be known only as
Maskarto, said people had started
buying water containers since
Fr i d ay.

“Sales have been very good, es-
pecially yesterday (Saturday).
People came to buy four to f ive

water containers each.
“One even bought 20 units,” he

said ye sterd ay.
He said there were two types of

water containers available — re d
and black.

“Although the size is the same,
the red water container is thicker
and more durable.

“There were customers who
came to buy the 32-litre water
containers today (yesterday).”

The water disruption, which will
affect residents in Klang, Shah
Alam, Petaling, Gombak, Kuala
Lumpur, Kuala Langat and Kuala
Selangor, is due to upgrading of
the electrical supply system at the
Sungai Selangor Phase 2 Water
Treatment Plant (LRA SSP2).

On Friday, National Water Ser-
vices Commission (SPAN) chair-
man Charles Santiago said the
upgrading by Pengurusan Air Se-
langor Sdn Bhd (Air Selangor)
was necessary to prevent any
damage or risk of electrical sys-
tem failure that could cause sud-
den water disruptions.

“Upgrading works will go on
from 9am to 11pm, and this will
stop LRA SSP2 from operating.”

With the shutdown, supply will

be disrupted for up to 86 hours
depending on consumer s’ lo ca-
tion. Up to 620,835 account hold-
ers or 4,143,465 consumers will
be affected in 577 areas.

Air Selangor chief executive of-
ficer Suhaimi Kamaralzaman
said the company would deploy
106 water tankers to areas that
might still experience dry taps on
April 26.

He said for emergency assis-
tance, those in need of water sup-
ply could contact the 15300 hot-
line or send a WhatsApp message
to 019-281 6793 or 019-280 0919.

In Kuala Lumpur, many shops

were seen selling containers out-
side their shops after a notice wa s
issued by SPAN a few days ago.

Shopkeep er Mei Fong, 45, said
her shop had been enjoying brisk
sales since Friday as people
bought water containers in large
quantitie s.

“Many of them opted for the
130-litre water containers priced
between RM80 and RM90.

“I will have to place a new order
with the suppliers as my stocks
are running low,” she said at her
shop in Jalan Raja Alang he re
ye sterd ay.

Mother of three Nor Haida Mat

Isa, 41, said she had stored water
to meet her family’s daily needs,
but was still concerned that it
would not be enough.

“I had no choice but to buy ad-
ditional water containers as the
water disruption is expected to
last up to 86 hours.

“During the period, I will have
to buy food from the nearest
restaurant as cooking at home is
out of the question.

“We are staying on the 17th
floor. So we must have extra sup-
ply as it will be difficult to carry
water containers from the ground
flo or,” said the civil servant.

Maskarto, a shop assistant in Section 18, Shah Alam, says people have been buying water containers since
Friday. PIC BY SADDAM YUSOFF
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Underground cables delay 
installation of drain culverts 
By EDWARD RAJENDRA 
edward@thestar.com.my 

THE installation of new drain culverts in 
Taman Sentosa, Klang, as part of flood miti-
gation efforts is being hampered by the 
presence of underground utility and tele-
communications cables. 

The Selangor Drainage and Irrigation 
Department (DID) has been tasked with 
placing the new U-shape drain culverts on 
both sides of Jalan Raja Nong. 

Sentosa assemblyman G. Gunaraj said 
DID had not laid a number of culverts as 
there were several cables underground that 
need to be moved. 

"It has been more than two years but the 
culverts are still lying along the side of 
Jalan Raja Nong. 

"Once the cables are realigned, I was told 
that DID will be able to complete the mon-

Parts of Taman Sentosa, Klang, dug up for a f lood mitigation project, are still in a mess. 

soon drain spanning 1.5km to divert water 
into Sungai Aur," he said. 

Gunaraj added that it would take three 
months to complete the job. 

"DID must complete the work soon as the 
owners of shops fronting Jalan Raja Nong 
are upset that the culverts are blocking 
their premises," he said. 

The culverts are also obstructing the 
view of motorists. 

Gunaraj added that another obstacle for 
the new monsoon drain was the concrete 
subsurface pipe drainage at three crossings 
along Jalan Raja Nong that stretch into 
Jalan Dato Dagang 25, 27 and 29. 

"The concrete subsurface pipe drainage 
is much smaller in specification and would 
not be able to take the volume of water as it 
was put in sometime back. 

"It would only cause a back flow. DID 
needs to replace them," he said. 
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By ZAWIN SAKDON 
metro@thestar.com.my 

GOVERNMENT offices ranked 
third in the Selangor Health 
Department statistics of places in 
the state with the highest number 
of Aedes breeding grounds last 
year. 

State Health, Welfare, Women 
Empowerment and Family 
Committee chairman Dr Siti 
Mariah Mahmud said the other 
hotspots were places of worship, 
construction sites, factories, 
health facilities and schools. 

As such, the latest phase of the 
state government's anti-dengue * 
campaign is focusing on govern-
ment offices and quarters. 

"Through this programme, we 
hope to provide employees with 
a healthy workplace," Dr Siti 
Mariah said during a one-day 
awareness programme held as 
part of the campaign, at the 
Sultan Salahuddin Abdul Aziz 
Shah building in Shah Alam. 

The one-day awareness pro-
gramme was aimed at getting 
government agencies to carry out 
cleaning activities at their respec-
tive workplaces to destroy Aedes 

breeding grounds regularly. 
"We need to ensure the safety 

and health of employees as well 
as members of the public who go 
to government offices," said Dr 
Siti Mariah. 

In 2018, Selangor contributed 
56.3% of the overall number of 
dengue cases in Malaysia with 
45,349 cases, including 18 fatali-
ties. 

Meanwhile, the number of 
cases recorded up to week 14 of 
this year were 22,343, a 168% 
increase compared to the corre-
sponding period last year. 

"The Selangor Health 
Department will Continue to 
conduct regular inspections 
and issue compounds if Aedes 
breeding grounds are discov-
ered." 

Dr Siti Mariah said the state 
government would implement 
a "name and shame" strategy 
for government agencies and 
departments that fail to ensure 
that their workplaces are free 
from Aedes. 

"A dengue-hour programme 
should be implemented every 
week to clean the offices and sur-
rounding areas." 

Dr Siti Mariah (centre) looking at specimens of Aedes larvae at the 
one-day awareness programme held in Shah Alam. 

Close watch 
on Selangor 
govt offices 
Anti-dengue awareness 
programme stresses on 
need for cleaner workplaces 

Dr Siti 
Mariah says 
government 
agencies 
that fail to 
keep their 
workplaces 
clean will be 
named and 
shamed. 
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(吉隆坡21日讯）第l6届戏炬奖颁奖典 

礼圆满落幕，来自北马的剃刀实验剧场凭 

《末日青春》荣获年度最佳戏剧及最佳改 

编剧本，溫慧茵及陈忠实也凭由艺人馆全 

民剧场及木卡空间制作的《尼伯龙根的指 

环》，双双抱走最佳男女主角，导演颜永 

祺博士则五度获颁最佳导演奖。 

本届颁奖典礼以派对方式进行，戏剧联盟主 

席孙春美致词时鼓励剧场工作者继续磨练剑 

法，时机到了就可以华丽示剑，她也一度哽咽 

感谢各赞助一路以来的支持。 

本届共16部人围作品角逐17座奖项，由艺人 

馆全民剧场及木卡空间制作的《尼伯龙根的指 

环》共获4奖项，包括最佳导演、最佳男主角、 

最佳女主角及最佳男配角。 

溫慧茵年度最佳女主角 

评审对温慧茵的评价极高，她的舞台感和观 

众感超强，无论是委婉细致之态，还是大气压 

场之势，温慧茵皆能高水准体现，并锁住观众 

目光。 

温°慧茵指她选美时期，已立志当演员，感谢 

父母支持及包容，让她可任性做自己喜欢的事 
；I ‘主 
丨冃。 

新纪元大学学院戏剧与影像系系主任兼戏剧 

联盟副主席贺世平指出，虽本届典礼不设主 

题，但对他而言主题为後浪推前浪，他也凭 

《破！案》夺得最佳原创剧本奖。 

由游吟者剧团创办人梁家恩及Team聚团林勇豪 

率领Team聚团及林夕剧场的年轻演员，点子音乐 

涅戲勸 

悽改編_ 

•得奖者与颁奖人 

分享喜悦。 

2019年4月22曰星期一 

第16屆戲 炬獎得獎名單 
年度最佳戏剧 《末日青春》剃刀实验剧场 

年度最佳导演 《尼伯龙根的指环》颜永祺 

年度最佳男主角 《尼伯龙根的指环》陈忠实 

年度最佳女主角 《尼伯龙根的指环》温慧茵 

年度最佳男配角 《尼伯龙根的指环》黄商权 

年度最佳女配角 《嘟嘟婆婆不见了》吴欣谕 

年度最佳男新人 《都市俏佳人》吕捷升 

年度最佳女新人 《我要上天的那一晚》黄湘禧 

年度最佳原创剧本 《破！案》贺世平 

年度最佳改编剧本 《末日青春》庄雄伟 

年度最佳平面设计 《我要上天的那一晚》龚俊仰 

年度最佳原创配乐 《风媒花与神兽》 

人人人鼓剧场/基典阿陆八可汗 

年度最佳音乐与音效设计 《开心死了》张俊勇 

年度最佳造型设计 《风媒花与神兽》 

陈明泽、甯振洋、陈凌嫣 

年度最佳舞台设计 《嘟嘟婆婆不见了》刘谨慷 

年度最佳灯光设计 《开心死了》陈俊霖 

年度网路投选最受欢迎戏剧 《大树》善缘人间戏剧坊 

的王冠庭负责重新编曲，以电子舞曲方式诠释戏 

炬奖主题曲《最初的梦想》，将典礼的气氛推向 

最高 

第1 6届戏炬奖由戏剧联盟主办，Backstage 

Academy为指定化妆，支持单位包括富贵集团、 

雪州政府、Absolute Technical Production 

Sdn Bhd�NetsEco�Oloiya 我来也、Carlsberg 

Malaysia�BAK-OFF —"口肉乾掉、B1 Imaging� 

紫藤集团、HandyBrew�点子音乐、Team聚团、 

云手文创基金、MC Square Productions�新纪 

元大学学院戏剧与影像系、红姐姐工作室及山达 

小铺。 

I i \ MKiw 

•温慧茵（中）凭著《尼伯龙根的指环》夺 

得年度最佳女主角，左为邓章钦及孙春美。 

闞潜叉物是 

鄧章欽調侃引哄堂大笑 

雪 
州行政议员邓章钦致词时， 

调侃说最佳演员并非在台 

上，而是政治人物，惹得台下哄堂 

大笑。 

邓章钦说，他当戏剧演员的年代 

没有像现在那麽多的人，所以对马 

来西亚戏剧生态抱有希望。 

典礼最大惊喜莫过於本年度最佳 

戏剧奖特设1万令吉奖金，由富贵 

集团及继程法师赞助， 

年度最佳戏剧由来自北马的剃刀 

实验剧场凭《末日青春》斩获，打 

败大热《尼伯龙根的指环》，该剧 

编导生雄伟也夺得最佳改编剧本 

奖。 

《末曰青春》改编自假牙诗集 

《我的青春小鸟》，制作人陈伟光 

上台领奖表示对成绩表示意外，假 

牙诗集给予他动力去制作此演出及 

感谢团队的努力。 

最佳男女新演员花落吕捷升《都 

市俏佳人》及黄湘禧《我要上天的 
那一晚》。 
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(新山21日讯） 

主场力挫雪兰莪发 

展机构，柔佛达鲁 

塔克欣继当马超联 

赛领头羊，而大象 

稳守老二。 

2019赛季的马来 

西亚超级足球联赛 

在昨日展开第10轮 

赛事的角逐，追逐 
6连霸的“南虎” 

柔佛达鲁塔克欣在 

自家门前作战，凭 

借阿菲齐（第8分 

钟）、阿根廷中场 

坎贝拉（第1 3分 

钟）和莫哈末萨法 

威（第85分钟）各 

下一城，以3比1的 

比分战胜霄发展机 

构；客队则由外援米奎尔（第 
48分钟）攻入一球。 

紧追其后的“大象”彭亨则 

在法国籍中场赫罗德在第55分 

钟打入全场唯一的进球，客场 

以1比0小胜“野牛”霹雳，然 

而客队的诺阿兹阿詹在第73分 

钟染红，导致球队在剩余时间 

10人应战。大象以两分之差紧 

咬著南虎。 

近期状态回勇的“红巨人” 

雪兰莪在主场以2比1拿下霹雳 

经济发展局，排名暂时超越了 

少赛一场的吉打，升上老三的 

位置；巴西人桑德罗（第14分 

钟）和沙米（第冗分钟）为主 

队建功，而法兹鲁哈兹利则为 
客队扳回一城。 

在经历换帅后的吉隆坡，凭 

借中场阿斯利楚楚在第50分钟 

的进球，以1比0险胜八打灵再 

也市球会，收获本季联赛的第 

2场胜绩。 
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排名/队伍 赛胜和 

1.柔佛达鲁塔克欣二队 9 6 

2.沙巴 10 5 

3.玛拉工艺大学 9 5 

4.雪兰莪联 9 4 

5.登嘉楼二队 9 3 

6.森美兰 9 3 

7.国民大学 9 2 

8.砂拉越 9 2 

9.槟城 9 2 

10.警察 9 1 

11.吉兰丹 9 1 

•吉兰丹因欠薪问题被扣3分。 

馬來西亞 
纖足觀 

和登嘉楼二队 

胜国民大学 

负森美兰 

大象_赐南虎 
力挫野牛 

形勢榜 

第10輪 

昨曰成績（21曰） 

马六甲 胜吉打 1比0 

前曰成績（20曰） 

霹雳 负彭亨 0比1 

柔佛达鲁塔克欣胜雪莪发展机构 3比1 

吉隆坡 胜八打灵再也市球会1比0 

雪兰莪 胜霹雳经济发展局 2比1 

I 形勢榜 

排名/队伍 赛 胜 和 负 得 失 分 

1.柔佛达鲁塔克欣 10 8 2 0 24 9 26 

2 •彭亨 10 7 3 0 19 6 24 

3.雪兰莪 10 4 4 2 16 18 16 

4.吉打 10 4 3 3 14 6 15 

5.马六甲 10 4 2 4 11 12 14 

6.雪兰莪发展机构 10 3 3 4 12 10 12 

7.登嘉楼 10 3 3 4 11 14 12 

8.霹雳经济发展局 10 3 1 6 11 16 10 

9•霹雳 9 1 6 2 7 8 9 

10.八打灵再也市球会 10 2 2 6 7 8 9 

11. 土地发展局联 10 1 4 5 8 18 7 

12.吉隆坡 9 2 1 6 8 19 7 

r USES 首變足球聯賽 

1  ̂第10輪 I 
昨曰成績（21曰） 

砂拉越负玛拉工艺大学 0比2 

前曰成績（20曰） 

日
守 
^

h

u

-

 

^—

“
 

9

 ̂

8

 
6

 
^—

|
 

分
2
11
8
'
7
-
^
^
f
^
J
9
8
8
6
4 

失 
5 
2 
-

—

-
0
9
2
0
6
4
2
7 

1
1
5 

匕
匕
匕 

L
u 
L
u 
L
U 

1
3 
2 丹 

察
巴
兰 

警
沙
吉 

Page 1 of 2

22 Apr 2019
China Press, Malaysia

Author: No author available • Section: Sport • Audience : 127,822 • Page: B3
Printed Size: 413.00cm² • Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Full Color
ASR: MYR 8,146.66 • Item ID: MY0035787524

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



(八打灵再也21曰讯） 

八打灵再也市长拿督沙尤 

迪指出，为了提升人民的 

健康生活与促进邻里关 

系，灵市政厅将重新评估 

与设计各公园的设施。 

他说，为达到这项目 

标，市政厅将5个休闲公 

园保护区打造成“人民公 

园“�People's Park)， 

白沙罗达迈的"I-Play" 

城市公园就是其中之 
99 

^也透露，该公园共有 

48.54亩，内有森林地及体 

育馆，可应付当地对於娱 

乐及休闲活动的需求，当 

局也将在5月开始，开放给 

公众预订使用场馆。 

促民衆保護公園 

“我希望大家可配合市 

政厅，一起保护好这公 

园，让它远离被破坏的任 
何可能。” 

他说，在这科技发展迅 

速的社会，许多活动的增 

加为整个环境带来污染， 

也间接导致地球加速老 

化，而随著时代的改变，邻里之 

间的距离越来越远，许多人甚至 

完全不认识居住在附近的邻居。 

他指出，通过该公园的各种设 

施，市政厅会努力让该公园活跃 

起来，不让它变得死寂，同时希 

望当地居民可提供更多想法，让 

市政厅可针对居民的需求而制定 

•莫哈末沙尤迪 

哈里及苏拉锡。 

(左）赠送果篮给黄洁冰（右2),左2为佐 

活动与设施。 

他今日出席八打灵 

再也市政厅、武吉 

逢樟州选区与八打 

灵再也第一区居民代 

表委员会，一起在白 

沙罗达迈“I-Play” 

城市公园举办，主 
题为“与野共存" 

(Protect Our Species)的社 

区亲善活动，这麽指出。 

沙尤迪说，今日活动设有多种 

展览，让居民更了解自己的居住 

环境，包括对於蚊症的认识。 

出席者包括八打灵再也副市长 

佐哈里及八打灵再也市议员苏拉 

锡等。 

•社区亲善活动上设有多种展览， 

与介绍。 

其中包括野生动物的标本 

黃潔冰難尤迪上任 

改善白麵達邁釅 
^吉兰樟区州议员黄洁冰希望沙尤迪上任 

後，可让白沙罗达迈变得更好，并改善 

该区所面对的数个问题，其中最严重及迫切 

获得改善的，是交通问题与蚊症。 

她指出，尽管许多地区都面对交通堵塞的 

问题，但白沙罗达迈却因主要出入口只有一 

个而经常塞车。 

“白沙罗达迈还有另一个主入口，但目前 

是被封闭的状态，希望灵市政厅可于近月内 
开放另一个主入口，以疏缓交通。” 

她指出，当地蚊症十分严重，尤其适逢雨 

季，病例增加不少，庆幸还有“捜寻及消灭 

黑斑蚊队伍” （SEDAR)与灵市政厅配合， 

一起消灭蚊子。 

她也希望灵市政厅可持续关注上述问题， 

让白沙罗达迈的环境可越来越好。 

此外，黄洁冰指出，相较其他地方，白沙 

罗达迈的居民显得较为不同，因为他们非常 

关心社区与社会，大家维持著良好的关系， 

互相合作。 

“若没了他们的合作，许多活动都无法顺 

利进行，我为他们感到光荣。” 

她相信在八打灵再也范围内，只有白沙 

罗达迈拥有如此绿地（“1-Play”城市公 

园），因此她会与灵市政厅配合，一起保护 

这片绿地，并举办更多活动与提升设施，让 

社区活跃起来。 
“10多年前，我曾与莫哈末沙尤迪有过一 

面之缘，非常开心能够再次见到他。” 
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阿占米：旱季為全國間題 

阿 
占米指出，干旱季节不仅是吉兰丹州 

的问题，而是全国性的问题，并吁请 

丹州子民节省用水。 

他在记者会说，吉兰丹的水源来自河 

水、地下水及井水，州内部分地区确实面 

对水压偏低问题。 

“我们已设法改善问题，包括在各县成 

立委员会，探讨及解决这些问题。目前主 

要是巴西富地与万捷古农及日拉瓦边界地 

带，及兰斗班让部分地区，面对水供问 
Mo，’ 

•阿占米（中）在众人陪同下，为更換水管工程主持动土礼。 

纖 
; v  

'. :一贫会 

mm 
警 
誦 

•水务资产管理公司将更換水管，为 

民众提供足够及清洁的水源。 •阿占米（右4)向水供公司了解，更換水管工程事宜。 

水務資產管理公司 

級逾9 
冒打答霤 

，理公司 

由画警 

(哥打答鲁&日讯）水务资产 

管理公司将拨款9亿7330万7700令 

吉，给吉兰丹水供公司，在5年内 

(2〇18年至加22年），更换州内长 

达3000公里长的旧水管。 

吉兰丹道路、基建、交通及设施委员 

会主席拿督阿占米说，上述工程主要是 

更换州内逾30年旧水管。 

他补充，目前丹州尚有4000公里长的 

水管，是属于石棉水泥水管的旧水管， 

此水管经常破裂及漏水，无法为民众提 

供足够的水源。 

阿占米今日为市内甘榜古邦都曼更换 

7尺管工程，主持动土礼时，如是指出。 

此区逾2000个水供用户，更换新水管工 

程相信可在2个月内完成，让居民受惠。 

会上，他也说，更换州内水管工程， 

是丹州政府于2016年签署丹州水供重组 

计划的其中一项工程。 

他指出，由于涉及工程及范围甚广， 

包括必须挖掘地道等，因此须花费较长 

的时间，同时他们也要尽量避免工程出 

差错，因此要特别小心。 

使用超過30年 

阿占米说，原有水管已有超过30年历 

史，经常损坏，这造成哥打苔鲁市内的 

无效益水源达457。。 

此外，他说，为了解决水供问题，吉 

兰丹水供公司已鉴定数个面对水供问题 

的地区及进行将更换水管工程。 

他指出，通过此计划，希望可为丹州 

子民解决水供问题，提供足够及清洁的 

水源，同时也可减少水管破裂的投诉。 

阿占米透露，由于工程耗资庞大及涉 

及更换的水管太长，丹水供公司将分阶 

段进行，为期5年。 

他说，工程从2018年开始，估计2022 

年完成。5年内将耗资9亿T330万7700令 

咅，更换州内长达3000公里长的旧水 

管。 

口^也透露，直至2019年，水务资产管理 

公司在更换水管工程，已拨款2亿0623万 

5279令吉，更新州内长达48万5580米的 

水管，分别是2018年在话望生、道北、 

哥打荅鲁北部及东部；2019年在丹那美 

拉、马樟、瓜拉吉赖、哥打苔鲁北部、 

东部及南部。 
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•嘉玛莉亚（左四）与凯里尤索夫（左起）、周圣雄、陈顺邦、王绥生 

梁汝群、黄燕珠及路易斯乌丁出席SS20社区壁画计划。 

The One Academy協助美化 

SS20添木槿花壁畫 
(八打灵再也21日讯）木槿花壁画 

美化SS20社区，为居民带来焕然一新 

视觉感受。 

万达镇区州议员嘉玛莉亚表示，美化 

小巷的墙壁同时也能促进居民的团结与 

和谐，而以木槿花为壁画主题，不仅象 

征著我国的文化，也代表SS20区居民 

的团结与爱。 

她今日出席SS20社区壁画计划时也 

披露，她已成功向八打灵再也市政厅提 

出，要求在小巷墙上安装路灯，以为使 

用这条小巷步到到捷运站的居民提供照 
明° 

“很多居民会利用这条小巷前往捷运 

站，可是，小巷却连一盏照明的路灯都 

没有，使得居民必须摸黑前进。黑暗的 

小巷也引发治安忧虑。” 

她表示，在美化小巷计划展开前，他 

们有咨询店家意见，并因此还曾出现一 

些争议。"有的店家只想安装路灯，有 

的则认为应该粉刷及美化小巷的墙壁， 

以增添生气和美感。不过，我们的决定 

的是希望两者兼落实。” 

“我也要求市政厅前来修补小巷崎 

岖不平的路段，以避免居民被石头绊 
倒°” 

配合文化设计主题 

她也披露，当局在展开壁画计划时， 

会尽量配合当地的文化而设计主题， 

而当局将会陆续在万达镇的其它花园展 

开类似的活动，让居民们共同参与及响 

应。她说，SS20社区的美化计划获得 

The One Academy美术设计学院的讲 

师与学生协助设计，他们也会和居民一 

起绘制壁画。 

-同出席这项活动的尚有大马关西漆 

料(Kansai Paint)总监陈顺邦�SS20 
区居民协会主席梁汝群、助理秘书黄 

燕珠、八打灵再也市议员王绥生�The 
One Academy美术设计学院主任周圣 

雄及讲师凯里尤索夫。（LPP) 
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市長：促進鄰里關係 

靈市廳重評估各公園 
(八打灵再也21日讯） 

八打灵再也市长莫哈末沙 

尤迪披露，为提升人民健 

康生活与促进邻里之间关 

系，市政厅将重新评估与 

设计各公园设施，把5个休 

闲公园保护区打造成“人 

民公园”，而白沙罗达迈 

的“I-Play”城市公园是其 

•社区亲善活动设有多种展览，其中包括野生动物的标本与介绍 

他是配合世界地球日，八 

打灵再也市政厅、武吉兰 

樟州议员服务中心与八打 

灵再也第一区居民代表委 

员会，一起在白沙罗达迈 

"l-Play"城市公园举办主 

题“与野共存” (Protect 

Our Species )社区亲善活 

动上，如是指出。 

盼居民提供意见 

他说，有关公园共有 

48.54英亩，内有森林地及 

体育馆，可应付当地对于娱 

乐及休闲活动的需求，而当 

局也将从5月起，开放给公 

众预订使用场馆。而通过各 

种设施，市政厅也会努力让 

该公园活跃起来，同时希望 

当地居民提供更多想法，让 

市政厅针对居民需求制定活 

动与设施。 

武吉兰樟区州议员黄洁冰 

提到，在八打灵再也范围 

内，只有白沙罗达迈拥有如 

此绿地("I-Play"城市公 

园），她也会与灵市政厅配 

合，一起保护这片绿地，并 

举办更多活动与提升设施， 

让社区活跃起来。 

她说，新市长上任后，希 

望让白沙罗达迈变得更好， 

并改善该区的数个问题，其 

中最严重及迫切要改善的是 

交通与蚊症问题。 

“许多地区都会有交通阻 

塞问题，但白沙罗达迈因 

只有一个主要出入口而常塞 

车。白沙罗达迈还有另一出 

入口，但目前被封闭，希 

望市政厅可开放以舒缓交 
通。” 

黄洁冰表示，当地蚊症情 

况也严重，尤其适逢雨季， 

•莫哈末沙尤迪（左）赠送果篮给黄洁冰（右二） 
左二为佐哈里；右为苏拉锡。 

病例增加不少，庆幸的是还 

有“搜寻及消灭黑斑蚊队 

伍"(SEDAR )与灵市政 

厅配合，一起灭歧。 

出席活动者尚有八打灵 

再也副市长佐哈里及八打 

灵再也市议员苏拉锡等。 

(TKM ) 
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“大制水政績”刻骨銘心 

王曉庭轟雪政府無能 
(吉隆坡2 1日讯） 

马华联邦直辖区州联委 

会主席王晓庭炮轰雪州 

政府裏史上最无能的政 

府，执政雪州以来最让 

人民刻骨铬心的“政 

绩” •，便是一年最少一 

次“大制水”。 

也是马青总团长的 

她，针对雪河第二期滤 

水站（SSP2 )将在本月 

24曰暂停运作，以维修 

已移位和下沉的供电电 

缆，造成全雪隆有6个县 

署，即62万835个水供户 

口或414万3465个用户将 

面对长达86小时断水一 

事发表文告。 

她提及，雪州由当年 

的民联执政，到如今希_ 

盟，换过3任:州大臣，可 

能入K禾一定都记得， 

但人民却肯定不会忘记 

曾在农历新年、开斋节 

期间，希盟政府所带来 

的制水梦魇。 

她指出，雪州政府由 

最初指责是时任国阵联 

邦政府造成制水，到随 

后完成收购水供公司及 

系列的动作，可是大制 

水却一年比一年严重、 

一年比一年大。 

王晓庭挑战，雪兰 

莪水务管理公司（A i r  
Selangor )或国家水务 

服务委员会（SPAN )， 

甚至是雪州政府或任何 

一个相关单位站出来， 

提供短期或长期应对雪 

州、吉隆坡及布城水供 

问题的解决方案，给人 

，民一个朋确交代。 

她强调，雪隆布这3 

区概括的不仅是大马的 

首都（吉隆坡），也是 

国家的行政中心（布 

城），但制水的机率竟 

是全国最高的，真是讽 

刺又可笑。 

她提醒，斋戒月即将 

来临，希望相关单位尽 

快解决水供问题，让穆 

斯林可安心进入斋戒 

月，并在过后迎接开斋 

节�（TKM ) 
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快就能获得批准申请土地，” 

他也透露，有关巴板路兴 

建计划经过20年纷纷扰扰， 

如今终于守得云开见月明，获 

巴生市议会批准图测。 

“发展商己接见181间房 

屋受惠者，其中123间是每间 

价值9万9000令吉的双层排 

屋，另58间则是雪州可负担 

房屋，发展商也将赔偿每间 

1000令吉搬迁费，400令吉月 

租，直到新房子建梭为止，预 

计今年3月动工，1年半后建 
梭：‘“ 

出席者该宫主席陈志、总 

务叶顺吉及村艮柯金胜。 

班村泗灵宫 

申请庙地料将解决 

(巴生21日讯）巴生班达马兰 

新村涧灵宫申请庙地一波二 

折，惟相信土地用途获雪州行 

政议会通过后，料问题将可迎 

刃而解。 

大会主席朱金山表示，泗 

灵宫成立至今30余年，惟遺 

憾经过前两任州议员，即刘天 

球和陈博雄的协助下，依旧未 

获批准庙地。 

“前年，在道教总会通知 

后，我们才获悉雪州宗教理事 

会要我们尽快安排申请规划许 

可证，在经过一整年奔波及向 

各部门申请后，却被市议会告 

知土地局还没批准我们的庙地 

申请，为此，我们需要重新提 

出申请。” 

他周六晚出席该共举行庆 

祝哪督尊神宝诞T秋平晚宴致 

词时说，今年初，理事会重新 

向土地局申请庙地，土地局巳 

派员到该宫拍照及侦察，不 

过，仍希望州议员梁德志能够 

从旁协助，让该宫最终能够成 

功拥有本身庙地。 

梁德志答应将尽快协助该 

宫争取庙地，并解释泗灵宫所 

建之处属于道路用途地段， 

2017年市议会重新规划后，已 

将其改为庙地用途。 

“泗灵宫今年2月再度向 

土地局提出申请时，土地局也 

已于4月1 R提呈文件到市议 

会，后者巳正式提呈相关文件 

至雪州行政议会讨论，相信很 

惠
学
校
代
表
。 
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(梳邦再也21日讯）气 

候炎热易着火，雪兰莪 

州消拯局总监诺拉占直 

言，本月失火投报比去 

年同期或是上几个月接 

获的失火投报率增加了 

3倍之多。 

他提醒民众，特别 

是小园主、甘榜住家， 

小心处理干枯的农作 

物，以免不小心因过热 

的天气而着火，更禁止 

民众露天焚烧，防止随 

意丢香烟烟头。 

“除 了一些植物引起 

的树林失火，一 

些大道旁的灌木丛也易着火； 

当中随意丢弃没有熄灭的烟 

头，也是失火原因之一：‘“ 

诺拉占今早出席梳邦再也 

消拯局与梳邦再也市议会第一 

区居委会，在梳邦再也消拯局 

举办社区家庭嘉年华后，在记 

者会说，近日天气炎热，的确 

有导致过多失火事件发生，包 

括之前万津森林失火、佐汉瑟 

迪亚火灾事故，民众需小心防 

范火势的引发。 

同时，诺拉占说，如今气 

候也常面对强劲刮风，前日在 

鹅麦就有15棵树被吹倒，影 

响了大众作息，当局就接获许 

多民众电话，要求当局派员移 

走倒树。 

天气炎热民众受促小心 

雪失火投报增3倍 
，如• KemaiuKan v«rtuma 
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他叮请州内各地方政府时 

刻修剪好树木，以免强风的倒 

来，吹倒树木或树干， 

此外，诺拉占指出，虽消 

拯局是24小时运作，但州内 

消拯分局欢迎地方组织、学校 

团体申请参观或办嘉年华活动 

等，从中来提高他们对消拯局 

及闭队的认识。 

“相比其他州，雪州市民 

醒觉意识是较高的，他们明白 

消拯局的角色，不会有过多恶 

作剧投报发生，所以我们鼓励 

民众申请到访他们住家附近的 

消拯局，促进认识与交流。” 

出席者有梳邦再也消拯局 

局艮赛沙利尔、梳邦再也警区 

副主任安希汉、防范罪案组主 

任陈南生、梳邦再也市议员谢 

有坚、梳邦国会议员助理梁国 

华及梳邦再也市议会第一区居 

委会财政邓启球等。 

黄美诗促各地领袖 

与消拯局加强联系 

黄思汉：照顾市民多角色 

消拯局如地方政府 
雪州行政议员黄思汉形容 

消拯局的角色如同地方政府， 

有多方面的角色去照顾市民， 

除了救火、救猫、处理树倒也 

是他们的丁作之一。 

黄思汉今午为嘉年华会主 

持推介礼时表示，人民都习惯 

在遇到难题拨电向消拯局投 

诉，并认为通过嘉年华这有意 

思的活，可让民众参观消拯 

局，对消拯局的工作有更深的 

了解。 

梳邦再也州议员黄美诗促 

请各地方领袖与消拯局加强联 

系，不耽误救援工作，时时挽 

救生命。 

她指出，城市环境面对一 

些挑战，包括大部分家庭平常 

只有佣人及小孩在家，一旦发 

生火患，佣人或孩子习惯的向 

主人拨电求救，这将会担误到 

消拯队把握救援时间。 

“花园住宅区往往因每户 

家庭有多于一、两辆车，在停 

车位不足情况而停放路边，惟 

据我今天到访消拯局，发现消 

拯车及救援装备相当大，需要 

宽阔路面通行，若有车阻挡， 

还得绕路或拖走阻碍车，才能 

顺利抵达火患地点，“ 

她说，一些住宅区落实社 

区围篙计划，把部分出人口封 

锁存有弱点，令消拯队需花更 

多时间从别的路口进人。 

她说，消拯局的黄金救援 

时间相当重要，若因一些挑战 

而拖延了救援时间，会危及他 

人生命，希望地方领袖可与消 

拯局保持友好关系来克服各种 

挑战，减少意外事故发生。 
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(莎阿南21日讯）莎阿 

南市政厅“社区种植计 

划”值得其他地方政府 

仿效，以鼓励市民通过 

参与劳作，换取有机食 

品之余，也可以流一身 

汗，得到更健康身心。 

掌管卫生、福利、 

妇女及家庭事务的行政 

议员菌蒂玛丽亚表示， 

在城市区推广种植计 

划，并非仅培养嗜好， 

更是需求，帮助人们迈 

向低碳生活之余，也能 

远离不健康的食品。 

“众 所周知，市场销 

.售的蔬果皆无法 

脱离农药的迫害，K：期食用之 

下，导致现代人患上各种过去 

少见的疾病，为此，近年来人 

们开始追求有机食品，然而， 

其价格却非常昂贵，不是所有 

人都能负担得起。” 

社駢植有躕纖

茜蒂玛丽亚（左五）颁发奖状， 

她今日出席莎阿南市政厅 

配合2019地球日，在第8区 

举办销售自摘农场蔬菜活动后 

受询时指出，“社区种植计 

划”不但可以吃出健康，还可 

其他社区的“城市农民” 

给民众。 

也带来本身蔬果收成或加工产品兜售 

助解决废置空地问题 

表扬劳苦功高的“城市农民”。 

通过鼓励“城市农民”的劳作 

活动，帮助大家流一身汗来换 

取健康身心。 

鼓励“城市农民”劳作 

她说，由于年K及退休人 

士较为空闲，为此，“城市农 

民”多为长者是可理解的，不 

过，参与劳作与否，也是一种 

选择，如果人们宁可利用假期 

时间外出逛商场或看电视，也 

不愿意带领孩子一起进行种植 

劳作，这111是他们的选择。 

“当然，年长者较为空 

闲，参与种植计划不仅可帮助 

他们设定退休0标，也能与邻 

里建立良好关系，通过耕种劳 

作，帮助他们强身健体，何乐 

不为呢？ ” 

她表示，在人们共同参与 

的“社区种植计划”里，也可 

帮助居协赚取额外的活动基金 

和收人，有者甚至利用有关资 

金推广社区福利活动，趁佳节 

期间，帮助弱势群体，这些都 

是值得赞扬的举动。 

“莎阿南市政厅从2014年 

开始推广‘社区种植计划’至 

今，目前该区共有20个大大 

小小的‘城市农场’，希望其 

他地方政府也能够加人推广行 

列，鼓励本身社区居民进行类 

似的种植活动。” 

陪同出席者包括莎阿南市 

政厅副秘书彻勒米、市议员及 

各小组主管，参与单位包括雪 

州农业局、联邦农业销售局 

(FAMA)� 

彻勒米表示，莎阿南“社 

区种植计划”始于2014年， 

通过市民积极参与种植活动， 

不仅协助解决废置空地的除草 

工作，也丨丨：参与居民受惠，可 

谓一举两得。 

他说，第8区“社区种植 

计划”属于旗舰计划，占地2 

亩之间，可说是目前最佳典 

范，帮助带动周边地区居民加 

人开发种植计划，假以时R， 

希望该区甚至成为旅游景区。 

“莎阿南在短短4年的经 

营里，成功开垦范围大小不一 

的社区种植地段，0前至少有 

20个，除了住宅社区，也包括 

组屋社区也加人种植行列。” 

此次活动也吸引其他“社 

区种植计划”的居民前来兜售 

他们的产品，“些业者甚至利 

用生产原料，现煮现买，丨丨：购 

买者直接品尝加工后的产品。 自摘农场新鲜蔬菜，吸引不少民众前往选购 

地方政府受促仿效沙市厅 
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市议昇哦居邑凰声表‘唯有^执法_ 

方能滅逼謹规脚亭车織恶痛讀―：示戢 

2019 年 
A26 4月22日 星期一 東方B丰艮 

增建多层停车场无效用 

夕 
位隆市国会议员，包括郭素沁、 

’林立迎和杨巧双等人，都曾提及 

过兴建多层停车场，可有效解决停车位 

不足问题，蔡得时和谭嘉丽则无法认 
同° 

蔡得时表示，对于驾驶人士来说， 

多层停车场显得过于麻烦，而且还要 

IS收鮮费『喊4用__後繼 

车场，还不如违规双重停车，快捷又方 

便。 

谭嘉丽补充，不仅多层停车场效果 

不如预期，把商业区全数改为单向道也 

成果不佳，她举例她所服务的达雅花园 

(Taman Daya )就因补习中心林立，为 

靜職送，褒g,勺每两改感 

单向，但因双重停车导致的塞车问rfl 

未见改善。 

她提出，应该赋予市议会开出的罚 

单，类似警方开的罚单同等效力，即是 

不偿还就不能更新路税，或许方能有力 

阻吓驾驶人士任意双重停车的恶习。 

蔡得时也有与其类似建议，就是当 

违规双重停车人士被逮到，不仅开出罚 

单，还得在驾照扣分制度下被扣分。 

重停车 

• 题，双重停车等恶 

雪隆为重点发展心脏地 

带，长期面临停车位不足问 

双重停车等恶习也随之衍生，人们却司空见惯、 

习以为常，视其带来不便为不可避免之「常态」。 

呼吁民众踊跃投报 

然而，上得山多终遇虎；今年4月 

初，在孟沙村就有一名女司机，因要事 

在身却碰上不负责任车辆阻挡去路，唯 

有以壮烈的方式退车离开。 

影片上传社媒后迅速引发热议，有 

人认为女司机做法过于激进，应采取更 

为合适的举措；另一方则大力赞扬她的 

决定，就该给这些不负责任的司机一次 

「震撼教育」。 

有鉴于此，本周《东方热话》特邀 

甲涧英达柏兰岭居协前主席蔡得时和士 

拉央市议员谭嘉丽，一同讨论各自对于 

「该如何有效对付双重停车」之见解。 

谭嘉丽表示，从法律角度看，该名 

司机猛烈退车，一度撞及双重停车的轿 

车，使她自原先的受害者成了加害者， 

因而抵触（如刑事法典等）特定法律。 

道路变狭窄 

蔡得时则认为，在道理的角度来 

看，能理解该名司机的动机，并认为 

情有可原，倘若被阻栏车辆人士真有急 

事，如急需送医等，迫于无奈撞及挡路 

的车子，也实属逼于无可奈何。 

「车主有留电话号码的话，自然 

先是主动联系，再者是鸣笛引起车主注 

意，也可透过临近店家业主帮忙找寻车 

主，若别无选择，还可以选择报警。」 

她补充，双重停车也令宽敞道路变 

得狭窄，面对上述困扰的民众亦可拍照 

存证，拨电至市议会或市政局投诉。 

市民蔡得时（右）和市议员谭嘉丽（左）讨论，并认为地方政府应该准备 

多几份巡逻时间表替换使用，让驾驶人士无法掌握巡逻车队经过时间。 

；重停车案例比比皆是，举报至市 

^议会的记录却仅是冰山之一角， 

谭嘉丽呼吁民众，踊跃拨打电话至市议 

会或市政局投报，一旦投诉记录增加， 

或可带至交通部，与其合作展开一系列 

「教育」计划。 

「例如在蔡得时提及的高发黑区 

设立看板，除了显示该区市议会热线号 

码，并列明双重停车可抵触《陆路交通 

法令》哪一条文，以及相关罚款和监禁 

刑罚等，也能起到阻吓作用。」 

对此蔡得时抱持不一样看法，他认 

为是心态问题，教育不来，唯有加大力 

度执法对付，只要受过法律制裁，才可 

以鞭策不负责任的驾驶人士改过。 

「这是素质问题，只有迫不得已的 

情况下，我会不熄灭引擎，让会驾车的 

副驾驶留在车上，并且速去速回。」 

当局应采取 

突击形式， 

让违规车主 

防不胜防。 

蔡得时 

甲洞英达柏兰 

岭居协前主席 

往吉隆坡市政局和雪州地方政府的 

1=1拖车和锁车轮执法行动，均外包给 

签约合作关系的承包商，近几年地方政 

府逐渐收回执法权力，惟原因是承包商 

基于佣金制度，而执法过当掀起民怨。 

蔡得时认为，比起市政局和市议 

会官员，亲自履行拖车和锁车轮执法 

行动，依旧是交予承包商效果会更为好 

些。惟他建议，承包商拖车队出发时， 

须有2至3名官员随行，便可大幅度降低 

重蹈过激执法行径的可能。 

他认为，官员巡逻的时间是固定 

的，民众掌握时间表后，官员离去即可 

肆无忌惮双重停车，所以当局应采取突 

击形式，让违规车主防不胜防，至于双 

重停车黑区，就该派官员长时间驻守。 

这番论述得到谭嘉丽共鸣，她认同 

市议会巡逻时间表都一样，应该准备多 

几份巡逻时间表替换使用，让驾驶人士 

无法掌握和预测巡逻车队经过时间。 

根据《陆路交通法令》，警方、 

陆路交通局，以及市议会执法组拖车权 

利，车主若12个月没现身赎回，车子可 

被扣押，谭嘉丽认为，期限可缩短至3 

个月至100天之间，能腾出空间容纳更 

多被执法‘而拖回来的车辆。 

不仅多层停 

车场效果不 

如预期，把 

商业区全改 

为单向道也 

成果不佳。 

~^ — 

谭嘉刚 

士拉央市议 

建议官员吋间表替换使用 
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制水“政績”最刻骨鉻心 

王嘵庭轟雪政府無能 
(吉隆坡21日讯）马华联邦直辖区州联委会主席王晓庭 

炮轰雪州政府是史上最无能政府，执政雪州以来最让人民刻 

骨铬心的“政绩”，就是•年最少一次的“大制水” ！ 

她指出，雪州由当年的民联执政，到如今的希盟，换过 

的3任州大臣，可能人民不一定都记得，但人民却肯定不会忘 

记曾经的农历新年、开斋节期间，希盟政府所带来的制水恶 

夕o 

她说，雪州政府由最初指责是时任国阵联邦政府造成制 

水，到随后完成收购水供公司及系列的动作，可是大制水只 

是一年比一年严重、一年比一年大。 

也是马青总团长的王晓庭if对雪河第二期滤水站 

(SSP2 )将于本月24日暂停运作，以维修已移位和下沉的供 

电电缆，造成全雪隆有6个县署，即62万835个水供户口或414 

万3465个用户将面对长达86小时断水一事发表文告，如是指 

出。 

促相关单位交代 

王晓庭挑战，雪兰莪水务管理公司（AirSelangor)或国 

家水务服务委员会（SPAN )，甚至是雪州政府或任何•个相 

关单位站出来，提供短期或长期应对雪州、吉隆坡及布城水 

供问题的解决方案，给人民一个交代。 

“雪隆布这厂区概括的不只是大马的首都（吉隆坡）， 

也是国家的行政中心（布城），但是制水的机率竟是全国最 

高的，真是讽刺又可笑o ” 

她提醒，斋戒月即将来临，希望相关单位尽快解决水供 

问题，让穆斯林可以安心地进人斋戒月，并在过后迎接开斋 

节。 
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正党乌雪国会议员廖书慧向《大都 

A会》社区报记者指出，她在上星期 

R (14日）下午再度接获居民投诉河流污染， 

大量鱼虾死亡，她也即刻将向乌雪县议会主席 

反映有关问题。 

她相信县议会已前往展开调査，惟她尚未 

接获相关报告，至今还未能确定是否因养鸡场 

引发河流污染。 

每月污染一次还飘鸡粪味 

她说，当地居民告知，每月都会发生一次 

河流受污染问题，除了导致鱼虾死亡，居民也 

投诉飘出鸡粪异味问题。 

她指出，这次与上次受污染的河流属于同 

•条，是由英基河流人安南河。 

她表示，乌雪县土地局将在本月22日召开 

•项县属行动会议，涉及单位包括县议会、雪 

州水供管理机构（LUAS)�土地局进等，并 

将进一步研究有关事件。 

她也将提议成立•支特别专案小组（task 
force )，以监督及审查河流问题，据她所知， 

当地不只是.间养鸡场，希望各养鸡场都要提 

呈报告。 

許來賢：調査後再採行動 
州行政议员许来贤指出，雪州环境局 

及雪州水供管理机构正展开调查，在 

证实河流受到污染后，才决定采取进一步行动。 

：安南河去量•魚螺翻 
報道•莊舜婷 

(乌雪21日讯）疑 

龙邦养鸡场的排污问题， 

再度引发英基河（Sungai 
Inki )流人安南河（Sungai 
Bernam )的河水受污染， 

大量鱼虾翻肚死亡！ 

据了解，这已是该河 

流在今年第二次发生大量 

鱼虾死亡事件；当地居民 

怀疑是河流上游的养鸡场 

排放粪便污染河流，以致 

大量的鱼虾死亡。 

早在今年2月，龙邦大 

型养鸡场因鸡粪污染导致 

河水呈黑、鱼虾翻肚，被 

乌雪县议会査封和吊销执 

照长达14天。惟县议会在 

14天的査封期限届满前， 

网开一面允许业者继续喂 

养鸡只和输出鸡蛋，以免 

发生更严重的污染。 

安南（左起）及罗斯林巡视受污 

染的河流时，发现大量鱼尸在河边。 

河流污染影响200渔民生计 

安南河盛产白须公以及河虾，有多达200名渔名依靠该河流维 

生，惟河流不断受到污染，影响渔民的生计。 

乌鲁安南州选区关爱人民中心（PPR)协调官安南及马来甘榜吉 

良（KgKeliang)管委会主席（村长）罗斯林在接获投诉后也到场巡 

视，发现河边出现大量鱼尸。 

廖
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©©©© 
公主鎮中央公園 

软垫因日晒雨淋而硬化和撬起， 

让孩子经常被绊倒。 

蔡珮颐对滑梯疑遭人破坏而出现多道 

长长的裂痕与崩口感到痛心。 

( 轰 

埠21日讯） 

士拉央市议 

员蔡珮颐透 

露，市议会 

已计划提升 

公主镇中央公园内，遭人破 

坏和多处破败、恐会伤及孩 

童的儿童游乐场。 

她说，有关儿童游乐 

场在约12年前建竣以来，未 

曾提升或进行维修，以致约 

15呎高的滑梯接口已脱落， 

让居民担心孩子们会从高空 

摔下而受伤: 

“滑梯和攀爬游戏器 

材的塑胶多有崩裂之处，从 

裂口来看，无法排除曾遭人 

以硬物敲击的可能性。由于 

塑胶裂口颇为锋利，所以家 

长曾向我反映，表示担心孩 

子从高处滑下来时会被夹伤 

和割伤。” 

蔡珮颐： 

吸毒者滑梯平台吸毒 

“此外，铺在地上的 

软垫因日晒雨淋而硬化，四 

角均撬起，让孩子们在游戏 
和奔跑时被绊倒。” 

蔡珮颐是在巡视公园 

游乐场后，这么告诉《大都 

会》社区报记者。 

她表示，由于公园坐 

落于树木茂密之处，夜幕低 

垂时尽管有街灯但仍然十分 

隐蔽，经常有吸毒者爬上滑 

梯的平台处点蜡烛吸毒。 

“这导致平台和地上 

的软垫均有被烧毁的痕迹。 

由于市议会执法组没有足够 

的人手在此日夜驻守，所以 

对这类破坏的行为实在是无 
可奈何。” 

…•.曙 

她说，在接获居民的 

投诉后，已在3月杪要求市 

议会基本设施组的官员到现 

场考察。 

“官员指游乐场确已 

有提升的必要，并在早前知 

会我准备文件和计算所需经 

费，以申请拨款更新设备和 

加强孩童的安全设施。 

鉴于这是公主镇逾10 

个花园住宅区中唯•的一座 

游乐场，所以市议会计划在 

今年内完成提升。” 

让 
家 

t长 
约担 
15心 
呎会 
高发 
^生 
滑意 
梯外 
#。 

已 
脱 
落 
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報道•蘇斯敏攝影•辛柄耀 

t车辆川流不息的白蒲大道通往蒲种路方向 

的高架天桥与U转路口旁，驾驶人士每天都 

会看到露天小贩在伞下摆档做生意的繁忙景象。 

这个露天巴刹是坐落在蒲种山庄（B a n d a r  
Puehong Jaya )的美乐2a路(Jalan Merak 2a )，也算是 

蒲种其中一个最早期营业的巴刹，如今它依然维持着 

以撑伞在停车位摆档的传统面貌。 

熙来攘往的车辆，有的会匆匆路过，有的会特意 

驶人，找个泊车位停好车，再步行到巴刹购买食材或 

茶室内享用早餐。 

原址位于美乐4路 

小贩追述，早在1989年，这个巴刹只是_ •个小市 

集，当时只有区区10个档口，包括菜、鱼及猪肉档等 

小贩在靠近住宅区的美乐4路（jalan merak 4)摆档， 

但却是“麻雀虽小，五脏俱全”，消费者可_ •次过将 

各种肉类和食材买回家。 

直至后来，其他外来小贩发觉该处有商机，也纷 

纷前往摆档，在小市集抢分一杯羹。然而，小贩天未 

亮时就开始做生意，吵杂声与阻碍交通问题，引起当 

地居民不满，加上小贩当年没有申请执照，所以遭到 

八打灵再也市政厅执法人员频频展开取缔行动。 

他们说，执法人员当年毫不留情地充公货品，小 

贩只能眼睁睁看着货品被搬上罗里，可说是做得提心 

吊胆，尝尽了苦头。 

所幸这种艰苦的日子维持了2年后，在地方领 

袖的协助下，才搬迁到A前美乐2a路的店前位置继 

续摆档，而小贩摆档的地段也改由梳邦再也市 

议会管辖，小贩也通过合法程序向市议会申请执 

照。 

住宅区林立带旺巴刹 

后来，邻近_ -带的住宅区，如恩安路(J a l a n  

Enggang )、墨柏迪路（Jalan Merpati )及斯里安格力 

(Sri Anggerik )等如雨后春笋般立，小贩生意才逐 

渐旺盛起来 

甫成立的雪州蒲种企业贩商联合会共为318张档 

口申请执照，首批的250档已取得执照，其中157档是 

在1993年获取执照，其余93档是在今年2月2日由雪州 

行政议员黄思汉颁发正式执照给小贩，目前公会仍协 

助最后一批小贩向市议会面试以申请60多张执照。 

光顾水果档的顾客多半都是小贩的熟客，彼此有如相识 

多年的老知交。 

猪肉必须与其他档口分隔开来，在小巷处摆档。 

蒲璘 t露天小贩在伞下摆档做生 

意的景观，每天都在蒲种山庄早 

市巴刹上演，咫呎之距就是车辆 

洛泽不绝的白蒲大道。 

—熙来攘往的车辆，有 

的会匆匆路过，有的会特意驶 

入，再找个泊车位停好车，再 

步行到巴刹购买食材或在巴刹 

旁的茶室内早用早餐。 

我是第一批巴剎小販 
蔡寶珠（55歲，糕點小贩） III 

“我是第_ •批到巴刹做生意的小贩，当年我是骑着摩哆车，每天 

来回绕走于住家四周兜售糕点，后来就固定在住家前摆档，那时是90 

年代初。 

没想到这么•摆，接下来的日子，也越来越多 

小贩在我周遭出现，但他们是摆卖各种不同的物 

品，包括蔬果和肉类等。” 

盼永久擺檔獲批 
李廣隆（雞贩，雪州蒲種企業贩商聯合會主席） 

“我们已向梳邦再也市议会争取统-.的凉棚及重铺沥青，让我们 

可以在一个舒适及经过美化的环境下摆档，惟至今还没有下文。 

由于我们是大路旁摆档，所以我们也是小心翼翼处理申请事宜， 

我们最大的心愿希望市议会能让我们永久摆档。” 

u 4 

_| 巴刹多人潮受影響 
黃曄淇（33歲，蔬果小贩及雪州蒲種企業贩商聯合會財政） 

“我是第二代的小贩，随着父母年龄开始增长，加上父亲在3年前 

中风后，我和弟妹开始接手双亲的档口生意。 

我家人在旧巴生路郊外岭有菜园，这是父母早年的耕种活动，从 

小家里就是卖蔬菜水果养大我们，如今我们也协助收秧。 

或许是蒲种的巴刹越来越多，目前也增加至14个巴刹，无形中影 

响了这个巴刹的人潮和生意，但我的顾客都是熟客，所以生意还算稳 

定。 

早期生意較好做 

蒲种山庄早市巴刹是蒲种其中一个最早期营业的巴刹，如今它依然维持着以撑大阳伞在停车位摆档的传统面 

貌。 

李德雄（65歲，豬肉小贩） 

早住蒲种在开始发展时，我就在华人住宅区外开始摆档，数 

十年来都相安无事，只是猪肉必须与其他档口分隔开来，在小巷处摆 

档。 

早期市场较小，生意比较好做，如今连公主城_ •带都不断开辟， 

加上目前的市场很淡静，我们的生意勉强可以糊口9当时，白蒲大道 

还未兴建，如今却变成_ -条繁忙的道路。 

起初有6个猪肉档摆卖，如今已缩减至5档，因为1个档主已经年迈 

退休了。目前我是跟合伙人一起摆档，如果他出国旅游，就由我独自 

个人摆档。 

擺檔逾20年 
蔡善居（菜贩，蒲種山莊小贩公會主席） III 

“我在这个巴刹摆档已有20余年，那时白蒲大道还没兴建，很多 

小贩千里迢迢从双溪毛糯等地区来到巴刹营业，而旧巴生路是他们的 

必经之路。 

当时只有两三个小贩档口，后来随着住宅区林立及人口逐渐增 

加，小贩也开始从四面八方涌至并聚集在一起，渐渐地，巴刹也成形 

了^ 

我们原本是在住家前摆档，后来因为有居民投诉，我们才搬迁到 

-排商店前的停车位处，-直营业至今。” 

停
車
位
擺
檔 
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黃潔冰：關心社區關係良好 

白沙羅達邁居民不一樣 

武 
吉兰樟区州议员黄 

洁冰表示，与其他 

莫哈末沙尤迪（左一）赠送果篮给黄洁冰（右二） 

左二为佐哈里；右一为苏拉锡。 

社区亲善活动设有多种展览，其中包括野生动物的 

标本与介绍。 

(八打灵再也21日讯）配 

合世界地球日，八打灵再也市 

政厅、武吉兰樟州议员服务中 

心与八打灵再也第-•区居民代 

表委员会，-起在白沙罗达迈 

"I-Play"城市公园举办主题 
为“与野共存”（proteet 0ur 

•=• Species )的社区亲善活动。 

八打灵再也市长莫哈末沙 

尤迪出席活动致词时表示，在这科技发展迅 

速的社会，许多活动的增加为整个环境带来 

情園 

污染，也间接导致地球加速老化；随着时代 

的改变，邻里之间的距离越来越远，许多人 

甚至完全不认识居住在附近的邻居。 

他说，为了提升人民的健康生活与促进 

邻里之间的关系，市政厅将重新评估与设计 

各公园的设施。 

“丨-Play”场馆下月开放 

“为了达到这项n标，市政厅将5个休 

闲公园保护区打造成‘人民公园’ （People's 
Park )，而白沙罗达迈的‘I-Play’城市公园 

就是其中之-‘：、’ 

他透露，该公园共有48.54英亩，内有森 

林地及体育馆，可应付当地对于娱乐及休闲 

活动的需求，而当局也将在5月份开始，开放 

给公众预订使用场馆。 

“我希望大家可配合市政厅.-起保护 

好这个公园，让它远离被破坏:” 

他说，今日的活动也设有多种展览，让 

居民更了解自己的居住环境，其中包括对于 

蚊症的认识。 

他表示，通过该公园的各种设施，市政 

厅也会努力让该公园活跃起来，不让它变得 

死寂，同时也希望当地居民可提供更多的想 

法，让市政厅可针对居民的需求而制定活动 

与设施。 

地方相比，白沙罗达迈的居 

民显得较为不同，因为他们 

非常关心社区与社会，大家 

维持着良好的关系，相互合 

作。 

她也相信，在八打灵再 

也范围内，只有白沙罗达迈 

拥有如此绿地（“1-Play” 
城市公园），因此她也会与 

灵市政厅配合，-起保护这 

片绿地，并举办更多活动与 

提升设施，让社区活跃起 

来。 

蚊症和交通问题 

需改善 

她表示，新市长上任 

后，希望可让白沙罗达迈变 

得更好，并改善该区所面对 

的数个问题，其中最严重及 

迫切获得改善的是交通问题 

与蚊症.。. 

她指出，尽管许多地区 

都面对交通堵塞的问题，但 

白沙罗达迈却因只有一个主 

要出人口而经常塞车。 

“白沙罗达迈还有另-

个主人口，但目前是被封闭 

的状态，希望灵市政厅可于 

近月内开放另_ •个主入口， 

以纾缓交通。” 

此外，她也指出，当地 

的蚊症十分严重，尤其适逢 

雨季，病例也增加不少，庆 

幸的是还有“搜寻及消灭黑 

斑蚊队伍” （SEDAR)与 

灵市政厅配合，-起消灭蚊 

子。 

她也希望灵市政厅可持 

续关注上述问题，让白沙罗 

达迈的环境可越来越好。 

出席者包括八打灵再也 

副市长佐哈里及八打灵再也 

市议员苏拉锡等0 
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報道•林淑敏 
苗年教政層^ A 

讯）双文丹百年古迹竟被改 m _ 

民大感震SBKr mSm 
丹大街旁-座建于英殖民时 • 2 ms 
政局，原是当地地标，最近 ？ 

并改建为-鹏贼新， 

(乌雪21日讯 

建为餐厅，让村民大感震惊 

位于的双文丹大街旁一座建于英殖民时 

代的百年板屋邮政局 

被私人界拆毁， 

周边草地亦被推平，建成露天停车场，使双 

文丹拿督哈伦村委会深感遗憾和震惊。 

，督哈伦村村长内振勋坦言对此感到失 

•望，认为此举与雪州政府鼓励旅游业 

的宗旨背道而驰，并担忧当地的其他古迹将会遭 

到同-•命运。 

他说，尽管有关地段乃私人公司所有，但具 

有历史价值的古迹应当受到当局的修复和保护， 

使之成为马来西亚_ •道特殊的风景。 

“根据年长者，此座邮政局早在二战前已 

经存在，建筑风格优美，同时拥有英国和马来古 

风，如今已经很难再找到类似的古迹，可是在改 

建后已经面目全非:若在不破坏本来面目的条件 

下加以修复，它可与乌雪的旅游年相辅相成，成 

为本区的旅游卖点之一，促进经济成长。” 

“摧毁无法再重建的古迹，对国家和人民均 

是损失。” 

屬私人產物屢申報古蹟失敗 

据 
了解，早在乌雪国会议员廖书慧担任县议员时， 

已经屡次争取将它申报为古迹，使它获得保护， 

但却因为属于私人产物而徒劳无功。她也屡次在会议中反对 

任何改建计划，可是在她中选为人民代议士而离开县议会数 

月后，整座古迹几乎被拆毁进行改建。 

白振勋表示，村民亦向村委会反映，指他们对邮政局的 

历史价值遭破坏感到遗憾。 

“我们认为，县议会应该与地主协商，或争取保护古 

迹，而不是任由它遭破坏。双文丹仍有许多古迹，大街建于 

二战前的楼房也必须加以保护s我们不希望再有其它的古楼 

被毁，盼政府能关注本区状况，协助我们保护历史。” 

白振勋对百年古迹被改成餐厅感到痛心。 

廖書慧：遺憾縣會未支持申報 
‘书慧强调，她在担任县议员时已努力争取保留邮政 

”局，但却因为没有获得任何单位的支持而徒劳无 

功0 

“我想方设法盼能获县议会各相关单的支持，争取大马邮 

政公司同意将之移交予政府管理，但大家对此反应冷淡，也没 

有任何单位能够给予更明确的指示，以致后来不了了之。” 

她认为，所有古老的建筑物都应该妥善保护和保留原貌， 

使其历史价值获得保障。 

烏雪縣會：無權干涉 

已授權大馬郵政公司管理 

廖书慧对古迹 

被毁感到遗憾。 

&雪县议会公关组负责人在受询 

时表示，该地属于联邦土地委 

员会（PTP)所有，但已在多年前授权大 

马邮政公司管理，因此地方政府无法插 

手。 

“自邮政局迁往别处后，有关板屋 

已经空置多年，过去也曾有村委会成员 

要求清理场地，以免杂草丛生影响市容 

和引来蛇虫。最近，大马邮政公司决定 

将有关产业出租予私人界，县议会亦没 

有阻止有关决定的权限。” 

不能阻碍发展 

他说，有关餐厅业者是根据邮政局 

的原形进行改建，并已向县议会申请营 

业执照和更改建筑物用途的准证: 

“如果符合条件，县议会无法不予 

以批准，因为我们不能阻止任何人提出 

申请或蓄意为难，阻碍发展。” 

斤； 

雙文丹人痛心古蹟遭毀 

與
雪
政
府
宗
旨
背
道
而
馳 

白
振
勳
： 
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開啓兒童人權保護網 

副 
首相旺阿兹莎最近在国 

会指我国参考邻近国家 

的经验后，将在人权委员会的结构 

下，委任一名儿童事务专员扮演制 

衡角色，处理保护儿童的相关课 

题，平衡政府、非政府组织及国内 

外组织监督管理儿童课题。 

之前她曾透露，政府在过去 

28年花费2亿8700万令吉改善儿童 

福利问题，但绩效却不比其他国家 

好，因此将探讨制定儿童福利蓝 

图，透过各部门的合作，关注儿童 

福利、儿童性虐待、无国籍儿童和 

难民的孩子被边缘化问题，以及儿 

童发育不良、所居住房屋、教育和 

卫生问题。内政部、教育部、乡区 

发展部、卫生部、妇女及发展部参 

与制定儿童福利蓝图的框架，包括 

确定指导原则、制定战略目标和制 

定方案丨8 

西方国家的儿童人权意识 

高，即使儿童年幼不懂得自身的权 

利，但社区发挥高度监督意识。但 

在大马的儿童人权并不受广泛重 

视，甚至政府从前朝到如今都没 

有全面落力捍卫儿童权益，尤其 

在“童婚”课题及保护儿童被性虐 

待、性侵害方面，并没有强硬的体 

制和法律制衡。 

联合国儿童基金会委托两名 

马来西亚学者进行的《马来西亚 

童婚案》研究报告显示，贫穷、缺 

乏教育机会和家庭破裂是童婚案 

主要因素。而大马伊斯兰司法部和 

国家注册局的资料显示，2010年至 

2015年之间共有6246宗穆斯林申请 

童婚、2775宗非穆斯林童婚案例， 

各族及罗兴亚难民区，都有童婚案 

例。 

雪州伊斯兰理事会虽已检讨 

将穆斯林女子法定结婚年龄，从16 

岁提高至18岁，但至今却未阐明取 

消允准童婚条例，在伊斯兰法中仍 

有其他条文支持特定情况下批准 

童婚的法律漏洞。 

童婚的祸害，在文明社会 

中是典当女童尊严和人权的“酷 

刑”，身心发展未健全下，女童本 

身对婚姻和命运没有自主权，却沦 

为封建父权制度的牺牲品。 

对于童婚案中的未成年儿 

童，以及国内发生的儿童性侵案， 

包括近亲性侵乱伦案，我国虽有儿 

童法令，然而该法令并没有直接提 

及性犯罪案，尤其是儿童受害者的 

相关刑事罪行条文，性侵都归纳于 

刑事法典。 

国家儿童委员会曾向总检察 

署提出数项建议，以修改《2001年 

儿童法令》及其他相关法令，其中 

包括建议成立一个基金会让受害 

儿童获得免费法律援助，但该建议 

至今仍未获接纳，反之现有法律却 

设有国家法律援助基金会，为涉及 

性侵的嫌犯提供免费法律援助。 

开启儿童人权保护网，政府 

有必要以时代局势而非宗教角度 

局限为考量，正视大马儿童的切身 

人权和免受生理与心理的折磨，让 

所有儿童都可以依据适龄受教育 

的正轨成长。旺阿兹莎身为内阁第 

二把交椅的女性领导人，同时是_ -

个母亲，更应快马加鞭在未退居安 

华背后女人之前，发挥母性的光辉 

为儿童人权和福利展现绩效。 

Page 1 of 2

22 Apr 2019
Sin Chew Daily, Malaysia

Author: No author available • Section: Nation • Audience : 288,920 • Page: 19
Printed Size: 234.00cm² • Region: KL • Market: Malaysia • Photo: Black/white
ASR: MYR 5,211.82 • Item ID: MY0035787940

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



取主 
締 
2 

拉 
央 
市 

4bf會 

牌套 
msi 
樂備 
中 

心 

士拉央市议会对甲洞两家无牌经营的娱乐中心展开取缔行动。 

(吉隆坡21日 

讯）士拉央市议会 

日前拉队取缔甲洞 

逸福园（Desa Aman Puri )及甲 

洞工业园（KIP )两家无牌营业 

的娱乐中心。 

士拉央市议会执法组是援 

引1953年住家公开赌博法令第6 

(1 )条文及1995年（雪州）娱 

乐中心法令展开取缔行动，并充 

公两家娱乐中心的物品，其中包 

括沙发、桌子、电视机、音响设 

备和桌球桌。 

早前曾遭市会取缔 

市议会主席祖哈里带领46名执照 

组和29名建筑物控制的官员参与此次 

取缔行动。 

执法官员没收娱乐中心内的桌球桌等 

器具。 

他说，尽管两家娱乐中心早前曾 

遭市议会取缔，但他们较后仍在没有 

营业执照的情况下继续经营。 

因此，市议会将会继续监控及取 

缔无牌经营的商家，以确保业者遵守 

所有条例。 
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fql动党甘榜东姑 

1了州议员林怡威 

认为，该村的特别之处， 

在于有美食、庙宇，她也 

喜欢逛当地巴刹，觉得村 

民都很有亲切感。 

她说，不将该村的 

优点介绍给大家很可惜， 

因此她积极推广该村的历 

史，恰好今年是该村的70 

周年，将举办一系列的周 

年庆活动。 

“我们不只是要举 

办活动，希望将该处打造 

成一个干净，居住舒适的 

地方，希望村民给予配 
八o ” 

她也说，双溪威新村 

管委会联同该村的28个华 

团已与成立•个筹委会， 

将商讨筹备周年庆活动， 

最大型的周年庆活动将在 

年杪举办，希望各华团带 

出他们的历史。 

潘 

停 

去 
年 
外 
商 
投 
資 
額 
增 
48% 

沙罗国会议员潘俭伟 

指出，希盟政府在制 

度和经济上改革，慢慢看见了 

经济上的复苏。 

他说，去年获批准的外商 

投资数额是大马历史来最高的 

-次，增加了近48%，令他感 

到惊讶，虽然还未看见资金注 

人。来自中国的投资增加超过4 

倍，证明中国外商投资者对我 

国经济非常有信心，他们的投 

资是10年或20年的长远之见， 

因为对大马新政府有信心，愿 

意注人数十亿令吉投资。 

他指出，可惜目前国际经 

济状况并不乐观，虽然外商投 

资额增加，但本地商家仍担忧 

经济不好而不敢投资，但他有 

信心，经济局势将会扭转。 

他表7K，目前大马需打 

好基础，把贪污腐败状况清理 

干净，那当国际经济局势扭转 

时，大马经济的表现会比以往 

来得更加好。 

州行政议员黄思汉在周年庆推介礼上 

指出，大马新村的历史是从1950年代开 

始，我国新村几乎是在当时成立，至今已有70年历 

史。 

“我们常形容人生=十而立、四十不惑、 

五十知命、六十花甲、七十古稀，但若以‘七十古 

稀’来形容双溪威新村，则不恰当。” 

他表示，该村经过70年漫长路程的发展，不 

仅没有步人古稀之年，反而是朝气蓬勃的新村，因 

为大家共同的努力及坚持，让今日的双溪威新村应 

有尽有，交通发达、基设完善、丁作就业机会高， 

是该村的优势与未来。他感到欣慰的是，在发展的 

洪流中，该村仍保有传统文化，新村的味道并没有 

被发展洪流所淹没。 

“虽该村位于高度城市化的城市，但保留了 

华人传统文化，拥有世界闻名的舞狮团，让该村的 

名字弘扬世界，而该村也‘出产’很多闻人及企业 

家，这是新村有人文、故事及历史。” 

他在掌管雪州新村发展事务后，也积极与各 

村长及新村协调官配合，在雪州77个新村发掘瑰 

宝，并且继续传承下去。 

他指出，新村的生活方式是许多城市人所向 

往的，这也是因为新村的方便，居住空间大，空气 

好，还有城市人所缺乏的人情味。 

民回鄉相聚歡慶 

報道•莊舜婷 

攝影•黃安健 

(八打灵再也21日讯）双溪 

威新村70岁了 ！老村民们都回来 

一同见证，欢庆新村的生日。 

根据双溪威新村老村民指出，该 

村“诞生”于1949年，当时颁布紧急 

状态，英殖民政府将华人迁移至“集 

中营”，后成立了双溪威新村 

据了解，该村目前有650户人口， 

但因工业区的发展，有明显的村民外 

流现象；但仍居住在当地的村民则已 

是第3代或第四代: 

尽管如此，许多外移的老村民都 

在本周末偕子孙返回“故乡”，与老 

友相聚，品尝老字号美食的人情味。 

适逢今年是该村的70周年庆，双 

溪威新村管委会与当地28个华团组织 

联合筹备一系列的周年庆活动，推广 

该处的历史文化，让更多人认识，同 

时也让老村民回家 

该村即将举办一系列活动，包括 

6月29日的双亲节孝亲敬老晚宴、舞 

狮比赛、庙会、文物展览会及一日游 

等，希望吸引更多人潮当局也正收 

集历史文物或照片供展览，希望村民 

可以提供。 

黃思漢• 
發中栴保有傳統 

双溪威新村欢庆70周年庆，吸引许多老村民出席见证。 

嘉宾们齐 

切蛋糕，庆祝 

双溪威新村70 

岁生日。左起 

为叶奕良、 

林福山、黄 

思汉、黄明、 

陈有才、王友 

泰、潘节伟及 

林怡威。 

£ 
双溪威新村迈入70周年，村民希望该区仍可继续发展，带动更多人潮。 

林福山：盼政府關注發展 

打灵再也华团联合会会长丹斯 

/义里林福山指出，他是土生土 

长的双溪威人，因为当时没有完善的医 

院，他于1957年在家中出世。 

他表示，其办公室还在该村，喜欢 

在村内的咖啡店喝茶吃早餐，也希望政 

府拨款关注该村，带动该村经济发展。 

他也希望希盟政府把国家经济做的 

更好，在节省资源后，把款项用作新村 

发展及人民所需。 

其他出席者包括双溪威新村管委会 

主席（村长）陈有才、委员黄明、八打 

灵再也市议员王友泰、双溪威各行业丁 

会副财政廖亚兴、双溪威灵应殿九皇大 

帝理事会主席拿督叶奕良及马华双溪威 

市区支会主席拿督彭世柏等人。 

四代見J1變遷林秉鍬（79歲，雙溪威新村村民） 

“我在双溪威新村出生 

长大，居住了65年，也看着 

新村的转变，如今虽然已经 

迁离，但每逢周末都会回来 

走走，与老朋友相聚。 

社会转变，新村也跟着 

转变以前父母都是割胶及 

采锡矿，从公公时代开始做 

杂货店生意，后来传给父亲 

再传给我及儿子，我，时也 

在这里开设相馆，可说是四 

代人见证新村大发展。 

后来，很多村民搬迁出 

去，我也迁到沙亚南，但这 

里是我的故乡，因此会常带 

儿孙冋来。现代人的生活不 

同，年轻人为谋生都往外发 

展，认为在乡村缺乏发展机 

会。 

我在1984年曾担任星洲 

日报的通讯员，至今证件仍 

存放在钱包内，当时写很多 

地方新闻。如今村委举办的 

活动都会参与，也会继续为 

新村写新闻。 

我感到开心能-•同欢 

庆新村70周年，让我感到自 

豪，这里从传统华人新村演 

变成现代化的新村，发展得 

越来越好。” 

希望外流村民回來住黃金泉（72歲，雙溪威新村村民） 

“我5岁时从蒲种迁到双 

溪威新村，当时颁布紧急状 

态，英殖民政府将华人聚集 

在集中营，并给予200元搬迁 

费，作为兴建房屋费用。 

我从5岁就住到现在，当 

时新村只有-_个路口，戒严 

时就不能出去政府把新村 

用带刺的铁网篱笆围起来， 

怕村民对外接触。周边都是 

橡胶园，小时候很穷，会到 

橡胶园割胶。 

如今新村发展得很好， 

后来很多电子厂设立，许多 

1：人在新村居住，以致村民 

迁离及将房子出租给员工， 

但如今工厂逐渐减少，目前 

居住的以年长者居多：我是 

属于第二代，儿子也搬出去 

了。 

我希望在欢庆70周年的 

同时，引起村民对于新村发 

展的关注，希望外流的村民 

可以回来。” 
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阿查米：水務公司撥款逾2億 

丹逾48萬長水管換新 

阿查米为 

更新地下水管 

工程主持动土 

礼 

(哥打崙鲁21日讯）丹州行政议 

员拿督阿査米指出，水务资产管理公司 

(PAAB )至今为止已经拨款2亿零623 

万5279令吉更新吉兰丹州的陈年水管， 

长达48万5580公尺。 

他今天在哥市的甘榜德拉格尼篷， 

为-•项更新地下水管工程主持动土礼 

时，这么表7K� 

更换30年历史水管 

他说，州内更新水管的丁程从2018 

年开始，估计要到2022年才全盘完工， 

主要是将拥有30年历史的水管换掉，而 

类似的水管全丹共有4000公里长，水管 

经常破裂漏水，已经无法给人们提供良 

好的水供，而且制造了大量没有收人的 

水源。 

有鉴于此，吉兰丹水供公司鉴定了 

情况严重的地区。 

盼减少水供不足问题 

他希望有关Ti程能减少水供不足的 

问题，尤其是佳节期间，各县居民会大 

量用水。 

从2018至2022年，他表示，会有 

3000公里长的水管获得更新，这方面就 

得耗资9亿7330万令吉，其余的水管则 

在2023年之后更新 

2018年，工程在话望生、道北、哥 

打崙鲁北部和东部；2019年则住丹那美 

拉、马樟、瓜拉吉赖及哥打崙鲁等地进 

tfa 

阿査米期望上述工程能将吉兰丹水 

供公司的用户增加50%� 

朵朗第二区甘榜德洛 

建蓄水站 

另-方面，吉兰丹水供公司主席阿 

都拉昔透露，该公司目前住建立2座蓄 

水站，分别在吉赖县朵朗第二区和班基 

区的甘榜德洛。朵朗第二区可以提供20 

百万公升的水源，甘榜德洛的则能提供 

30百万公升的水源，并惠及彭加兰芝巴 

工业区。 

他说，该公司正努力给丹州人民提 

供最干净的水源，他因此期望一切计划 

按部就班，如期完成。 
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